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Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2019. gada 22.janvārī         Nr.1 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 22.janvārī plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   G.Blumbergs, Ž.Tikmers, E.Jaunups, G.Šēnhofs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, G.Vēveris, E.Toms, N.Metnieks 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2018. gada 13.novembra sēdes protokola 

apstiprināšana. 

 

3. 
 

Par naudas balvām. 

 

Ziņo: G.Vēveris 

4. LBS budžeta atskaite par 1.ceturksni. Ziņo: G.Vēveris 

5. Par LBS halli. Ziņo: E.Šneps  

6. 3x3 aktivitāšu plāns. Ziņo: N.Metnieks 

7. Par sporta veidu federāciju iekšējiem atlases kritērijiem - TOKYO 

2020 

Ziņo: E.Šneps 

8. Vīriešu izlases aktualitātes. Ziņo: E.Toms 

9. LBL aktualitātes. Ziņo: E. Bērziņš 

10. LBS biedru iesniegumi. Ziņo: L.Blūma  

11. Par nodibinājuma “TTT-Rīga” iesniegumu. Ziņo: E.Šneps 

12. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2019. gada 22.janvāra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 22.janvāra sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2018. gada 13.novembra sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2018. gada 13.novembra sēdes protokolu Nr.16. 

NOLEMJ: 
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1. Apstiprināt LBS valdes 2018. gada 13.novembra sēdes protokolu Nr.16. 

 

3. Par naudas balvām. 

V.Voins aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu.  

Atbilstoši Ministru kabineta 2012.gada 3.janvāra noteikumiem Nr. 26 „Noteikumi par kārtību, kādā 

piešķiramas naudas balvas par izciliem sasniegumiem sportā, un naudas balvas apmēru” (turpmāk – MK 

noteikumi), IZM sagatavo priekšlikumu Latvijas Nacionālajai sporta padomei par naudas balvu piešķiršanu 

par izciliem sasniegumiem sportā virzīšanai izskatīšanā Ministru kabinetā.  

IZM atbilstoši MK rīkojuma “Par naudas balvu piešķiršanu par izciliem sasniegumiem sportā” piešķir LBS 

valsts budžeta līdzekļus (naudas balvas) EUR 130 190 apmērā, kuriem EUR 70 000 piešķirti sporta veida 

attīstībai par sieviešu nacionālās izlases dalību pasaules čempionātā. 

Saskaņā ar 2012.gada 3.janvāra Ministru kabineta noteikumu Nr.26 „Noteikumi par kārtību, kādā 

piešķiramas naudas balvas par izciliem sasniegumiem sportā, un naudas balvu apmēru” 19.punktu jautājums 

par finansējuma plānoto izlietojumu obligāti izskatāms federācijas izpildinstitūcijas (valdes) sēdē. 

G.Vēveris sniedz skaidrojumu par izstrādāto tāmi par piešķirto valsts budžeta līdzekļu izlietojumu. 

Nepieciešams LBS valdes apstiprinājums un valsts budžeta līdzekļu (naudas balvu) izlietojuma mērķa 

noteikšana.  

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Noteikt, ka valsts budžeta līdzekļi (naudas balvas) izlietojamas vienīgi basketbola attīstībai un jauno 

sportistu sagatavošanai. 

2. Apstiprināt sagatavoto tāmi par piešķirto valsts budžeta līdzekļu izlietojumu. 

4. LBS budžeta atskaite par 1.ceturksni. 

V.Voins aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. 

G.Vēveris sniedz atskaiti par LBS budžeta izpildi laika posmā no 2018.gada 1.oktobra līdz 2018.gada 

31.decembrim. Esam iekļāvušies plānotajā budžetā. Problēmpozīcijas- LBL ieņēmumi, Eurobasket sievietēm 

2019. E.Šneps piebilst, ka tiek gaidīta atbilde no IZM par iespēju izveidot Eiropas Čempionāta sievietēm 

2019 darba grupu.  

E.Jaunups piebilst, ka budžeta izpildes iekļaušanās plānotajā nav sasniegums, bet gan sagaidāma norma. 

Ž.Tikmers saka, ka budžeta atskaite ir ļoti labi noformēta, tāda tiek gaidīta arī turpmāk. Ž.Timers stāsta par 

pārejas periodu LOK finansējumā saistībā ar Tokijas Olimpiskajām spēlēm.  

E.Šneps aicina pārapstiprināt iepriekš neklātienes sēdē pieņemto lēmumu par finansējuma piešķiršanu BK 

VEF Rīga.  

V.Voins aicina balsot par pieņemtajiem lēmumiem. 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 

2. Pieņemt zināšanai LBS budžeta izpildi par laika posmu no 2018.gada 1.oktobra līdz 2018.gada 

31.decembrim. 

 

5. Par LBS halli. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps sniedz progresa ziņojumu par LBS halli un par 2018.gada 20.decembra LBS padomes sēdē 

pieņemtajiem lēmumiem. 

Nepieciešams pieņemt lēmumu par nekustamā īpašuma K.Barona ielā 99C turpmāko izmantošanu. E.Šneps 

uzskata, ka vajadzētu veikt iepirkumu par LBS halles projektēšanu. E.Šneps stāsta par SIA “Brangi” 

piedāvāto palīdzību halles projektēšanas iepirkuma veikšanā. 
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E.Jaunups saka, ka vēlētos iepazīties ar SIA “Brangi” profesionālo darbību un līdz šim paveikto. E.Šneps 

saka, ka to varētu sagatavot uz nākamo valdes sēdi, kā arī painteresēties par vēl kādu alternatīvu piedāvājumu 

attiecībā uz projektēšanas iepirkuma un tehniskās specifikācijas izstrādi.  

V.Voins informē par paralēlo sarunu ar Daugavas stadiona vadību, kura apstiprinājusi, ka basketbola halle 

Daugavas stadiona pārbūves 2.kārtā netiks būvēta. Līdz ar to jautājums par LBS halli kļūst vēl aktuālāks.  

Notiek diskusija par iespējamiem LBS halles finansēšanas avotiem. Izsakās G.Blumbergs, E.Jaunups, 

Ž.Tikmers. E.Šneps piebilst, ka piešķirtajam zemes gabalam Rīgā alternatīvas nav. Ž.Tikmers un 

G.Blumbergs uzskata, ka plānotajā hallē jāparedz maksimāli liels skatītāju vietu skaits. E.Jaunups saka, ka 

LBS halles projektēšanas jautājums jāizvirza kā aboslūta LBS prioritāte. 

V.Voins aicina balsot par pieņemtajiem lēmumiem. 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Uzdot LBS ģenerālsekretāram E.Šnepam uz nākamo valdes sēdi sagatavot alternatīvus piedāvājumus 

LBS halles projektēšanas iepirkuma dokumentācijas izstrādei. 

 

6. 3x3 aktivitāšu plāns. 

V.Voins aicina N.Metnieku sniegt ziņojumu. 

N.Metnieks sniedz prezentāciju par 2019.gada 3x3 basketbola aktivitāšu plānu. Galvenais mērķis- Tokijas 

Olimpiskās spēles. Šobrīd notiek darbs ar 3x3 programmas akreditāciju reģionos, Latvijas skolu kausa 

organizēšanu, treneru apmācību. N.Metnieks informē par plānoto A, B un C sastāvu LOV. 

Atzinīgi izsakās Ž.Tikmers.  

E.Šneps informē, ka FIBA ir LBS piedāvājusi rīkot 3x3 Eiropas Čempionāta kvalifikāciju. Ir jau runāts, ka 

Ghetto Basket varētu uzņemties šī pasākuma organizēšanu, bet tam nepieciešams papildus finansējums. 

Ž.Tikmers aicina šo kvalifikāciju pievienot Tokijas olimpisko spēļu sagatavošanas programmai.  

E.Šneps saka, ka FIBAI ir jādod atbilde jau drīzumā. Varētu uz nākamo valdes sēdi uzaicināt R.Elbakjanu, 

lai izprastu pasākuma organizēšanas nianses. Jebkurā gadījumā visi atbalsta nepieciešamību rīkot Latvijā 

FIBA 3x3 Eiropas Čempionāta kvalifikāciju.  

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai N.Metnieka sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt 2019.gada 3x3 basketbola aktivitāšu plānu. 

3. Apstiprināt Latvijas Olimpiskās vienības 3x3 B sastāvu. 

4. Rīkot Latvijā FIBA 3x3 Eiropas Čempionāta kvalifikāciju. 

 

7. Par sporta veidu federāciju iekšējiem atlases kritērijiem - TOKYO 2020. 

Nolūkā nodrošināt sekmīgu Latvijas Olimpiskā komandas sagatavošanos un dalību XXXII Olimpiādes 

spēlēs Tokijā (Japāna), no 2020. gada 24. jūlija līdz 9. augustam, tai skaitā un jo īpaši dalībnieku atlases 

procesa caurskatāmību un atbilstību labas pārvaldības principiem, saskaņā ar Latvijas Olimpiskās komitejas 

Izpildkomitejas 2018. gada 29. maija sēdes lēmumu Nr. 8.3. (Protokols Nr. 4) nepieciešams līdz 2019. gada 

31. janvārim iesniegt Latvijas Olimpiskās komitejas Valdei ar LBS izpildinstitūcijas lēmumu apstiprinātus 

iekšējos atlases kritērijus sportistu ieteikšanai iekļaušanai Latvijas Olimpiskās komandas “Tokija 2020” 

sastāvā.  

N.Metnieks informē par LBS sagatavotajiem iekšējiem atlases kritērijiem sportistu ieteikšanai iekļaušanai 

Latvijas Olimpiskās komandas “Tokija 2020” sastāvā un aicina LBS valdi tos apstiprināt. 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai N.Metnieka sniegto informāciju. 
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2. Apstiprināt sagatavotos LBS iekšējos atlases kritērijus sportistu ieteikšanai iekļaušanai Latvijas 

Olimpiskās komandas “Tokija 2020” sastāvā. 

 

8. Vīriešu izlases aktualitātes. 
E.Toms informē par 2019.gada vīriešu izlases aktualitātēm. E.Toms informē par spēlētājiem, uz kuru dalību 

var cerēt februāra Pasaules kausa kvalifikācijā. Nepieciešams pieņemt lēmumu par čarterreisu uz FIBA 

pasaules kausa kvalifikācijas spēli starp Latvijas un Melnkalnes izlasēm 2019.gada 25.februārī. Ja šādu 

lēmumu valde pieņems, būs nepieciešams izdarīt attiecīgus grozījumus LBS budžetā. E.Jaunups aicina, lai 

LBS valdes un padomes locekļi čarterī lido par savien līdzekļiem. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Toma sniegto informāciju.  

2. Atbalstīt vai neatbalstīt čarterreisu uz FIBA pasaules kausa kvalifikācijas spēli starp Latvijas un 

Melnkalnes izlasēm 2019.gada 25.februārī. 

3. Uz nākamo valdes sēdi sagatavot attiecīgus grozījumus LBS budžetā. 

9. LBL aktualitātes. 

V.Voins jautā, vai LBS nepieciešams iesaistīties K.Kambalas atvadu spēlē. E.Jaunups uzskata, ka LBS 

gaumīgi ir jāpasaka paldies par pozitīvo, kas bijis. G.Šēnhofs piekrīt. V.Voins ierosina uzdāvināt fotoattēlu. 

E.Bērziņš sniedz informāciju par LBL finansiālajām saistībām. Nepieciešams apstiprināt Latvijas Basketbola 

līgas 2018./2019.gada sezonas izslēgšanas spēļu nolikumu.  E.Bērziņš ziņo par Nolikumā iekļautajiem 

noteikumiem attiecībā uz LBL izslēgšanas spēlēm un izspēles sistēmu. Izsakās G.Blumbergs un E.Jaunups. 

E.Jaunups lūdz, lai BK Ventspils iesniedz pierādījumu, ka līgumi ar spēlētājiem ir noslēgti līdz 15.maijam. 

Notiek diskusija par Igaunijas pilsoņu atzīšanu par “vietējiem” LBL izslēgšanas spēļu laikā.  

V.Voins aicina balsot par esošā Latvijas-Igaunijas līgas regulējuma attiecināšanu uz LBL izslēgšanas spēlēm.  

PAR PRET ATTURAS 

1 4 0 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

2. Atlikt Latvijas Basketbola līgas 2018./2019.gada sezonas izslēgšanas spēļu nolikuma pieņemšanu uz 

nākamo valdes sēdi, lai tajā veiktu valdes sēdē atrunātās izmaiņas un ierosinājumus. 

 

10. LBS biedru iesniegumi: 

- Daugavpils pilsētas basketbola kluba iesniegums; 

- Mārupes novada Sporta centra iesniegums. 

L.Blūma ziņo, ka LBS 2018.gada 29.novembrī ir saņemts iesniegums no biedrības “Daugavpils pilsētas 

basketbola klubs” ar vēlmi izstāties no LBS juridisko biedru saraksta un lūgumu atbrīvot no LBS biedra 

maksas par 2018.gadu. Saskaņā ar LBS statūtu 3.7.punktu, biedrs var jebkurā laikā izstāties no Biedrības, 

rakstveidā par to paziņojot valdei. 

L.Blūma ziņo, ka LBS 2019.gada 4.janvārī ir saņemts iesniegums no “Mārupes novada Sporta centrs” ar 

vēlmi kļūt par Latvijas Basketbola savienības pilntiesīgu biedru. “Mārupes novada Sporta centrs” ar 

2017.gada 5.aprīļa LBS valdes sēdes lēmumu tika uzņemts par LBS asociēto biedru. Saskaņā ar LBS statūtu 

3.4.1.punktu, asociētā biedra statuss tiek piešķirts uz 1 gadu, pēc kura asociētais biedrs ir tiesīgs pretendēt uz 

pilntiesīga Biedrības biedra statusu, iesniedzot attiecīgu iesniegumu Biedrības valdei. 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

NOLEMJ: 
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1. Pieņemt zināšanai L.Blūmas sniegto informāciju.  

2. Izslēgt biedrību “Daugavpils pilsētas basketbola klubs” no LBS juridisko biedru saraksta, 

neatbrīvojot no LBS biedra maksas par 2018.gadu. 

3. Apstiprināt “Mārupes novada Sporta centru” par LBS biedru. 

11. Par nodibinājuma “TTT-Rīga” iesniegumu. 

LBS ir saņēmusi nodibinājuma „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” 2019.gada 21.janvāra iesniegumu Nr.1-

1/2019 par finansiāla atbalsta piešķiršanu komandas izdevumu segšanai EUR 34 600,00 (trīsdesmit četri 

tūkstoši seši simti euro 00 centi) apmērā. 

„Basketbola klubs „TTT-Rīga””      ir veikusi ieguldījumu finansējuma piesaistē Latvijas Basketbola 

savienības Statūtos noteikto mērķu realizēšanai- basketbola attīstības veicināšanai un popularizēšanai. 

 

LBS Statūtu 4.21.9.punktā noteikts, ka valde ir kompetenta noteikt finansējumu lielumus Biedrības biedriem. 

LBS biedru sapulces apstiprinātajā Rīcības programmā 2016. -2019. gadam noteikta sieviešu basketbola 

popularizēšana kā viena no LBS prioritātēm. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

2. Ņemot vērā „Basketbola kluba „TTT-Rīga”” ieguldījumu finansējuma piesaistē, LBS budžeta ietvaros 

piešķirt finansējumu LBS biedram, nodibinājumam „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” EUR 34 600,00 apmērā.  

3. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu noslēgt ar nodibinājumu „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” 

sadarbības līgumu par finansējuma piešķiršanu. 

12. Par nākamo LBS valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

1. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 12.februārī plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

 

       G.Blumbergs 

 

       Ž.Tikmers 

 

       E.Jaunups 

 

 

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2019. gada 12.februārī         Nr.2 
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Sēde sasaukta: 2019. gada 12.februārī plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   Ž.Tikmers, E.Jaunups, G.Šēnhofs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, G.Vēveris, R.Elbakjans 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019.gada 22.janvāra sēdes protokola apstiprināšana.  

3. 
 

Par 3x3 aktualitātēm 2019.gadā. 

 

Ziņo: R.Elbakjans 

4. 
 

Par Eiropas Čempionāta organizēšanu 2021.gadā. 

 

Ziņo: E.Šneps 

5. LBS budžeta grozījumi. Ziņo: G.Vēveris 

6. Par LBS halli. Ziņo: E.Šneps  

7. Par piešķirtajiem finansējumiem. Ziņo: E.Šneps 

8. LBL aktualitātes: 

-Par Latvijas-Igaunijas Final4 norises vietu; 

-LBL izslēgšanas spēļu nolikums un izspēles sistēma. 

Ziņo: E.Bērziņš 

9. Jaunatnes izlašu treneru apstiprināšana.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2019. gada 12.februāra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

2. Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 12.februāra sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2019. gada 22.janvāra sēdes protokolu Nr.1. 

NOLEMJ: 

2. Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 22.janvāra sēdes protokolu Nr.1. 

 

3. Par 3x3 aktualitātēm 2019.gadā. 

V.Voins aicina R.Elbakjanu sniegt ziņojumu.  

R.Elbakjans informē par FIBA 3x3 EČ kvalifikācijas turnīra rīkošanas nepieciešamību. R.Elbakjans informē, 

ka turnīra rīkošanai nepieciešams līdzfinansējums 35000 euro no LBS. E.Jaunups izsakās par 3x3 basketbolu 

kā vienu no LBS prioritātēm un par nepieciešamību Latvijā rīkot 3x3 EČ kvalifikācijas turnīru. Ž.Tikmers 

piekrīt un uzskata, ka 3x3 basketbola aktivitātēm un turnīriem finansējums ir jāatrod, jo ir reālas cerības 

kvalificēties Tokijas 2020.gada Olimpiskajām spēlēm.  

Notiek diskusija par iespējamo Chalenger turnīra organizēšanas vietu. R.Elbakjans saka, ka nav korekti par 

organizēšanas vietu runāt bez Ventspils pārstāvju klātbūtnes. 

R.Elbakjans jautā par sadarbību 3x3 Latvijas Čempionāta organizēšanā ar LBS 2019.gada sezonā. V.Voins 

saka, ka par to nepieciešams noorganizēt atsevišķu tikšanos. 
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PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai R.Elbakjana sniegto informāciju.  

4. Par Eiropas Čempionāta organizēšanu 2021.gadā. 

E.Šneps ziņo, ka LBS ir izrādījusi interesi 2021.gadā organizēt FIBA Eiropas Čempionāta basketbola grupu 

turnīru. Nepieciešams pieņemt lēmumu pieteikties vai nepieteikties 2021.gada FIBA Eiropas Čempionāta 

basketbolā grupu turnīra organizēšanai. Šobrīd LBS ir ņēmusi dalību daudzu čempionātu organizēšanā, 

lēmums ir jāpieņem līdz 2019.gada 25.martam, kad ir jāiemaksā arī drošības nauda. Izsakās E.Jaunups, viss 

atkarīgs no financiālajām iespējām. E.Šneps saka, ka projekts vēl ir jāaizstāv LNSP. Drošības nauda netiek 

atgriezta. Ž.Tikmers jautā par pieteikšanās procedūru. Notiek diskusija par faktu, ka LBS šobrīd ir ļoti daudz 

valsts finansējuma pieprasījumu. Tiek piedāvāts EČ 2021.gadā neorganizēt.  

V.Voins aicina balsot. 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

NOLEMJ: 
3. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

4. Nepieteikties 2021.gada FIBA Eiropas Čempionāta basketbolā grupu turnīra organizēšanai. 

 

5. LBS budžeta grozījumi. 

V.Voins aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. 

G.Vēveris informē, ka nepieciešams veikt grozījumus LBS budžetā saistībā ar čarterreisu uz Melnkalni. 

G.Vēveris informē par čarterreisa izmaksām un to kompensēšanas avotiem. 

Ž.Tikmers norāda uz neprecizitātēm budžetā attiecībā uz LOK līdzfinansējumu. G.Vēveris apņemās uz 

nākamo valdes sēdi šo summu noprecizēt, tiklīdz tiks noslēgti attiecīgie līgumi. 

V.Voins aicina balsot par piedāvātajiem LBS budžeta grozījumiem. 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 

4. Veikt grozījumus LBS budžetā atbilstoši LBS valdes sēdē izrunātajam. 

 

6. Par LBS halli. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps ziņo, ka nepieciešams pieņemt lēmumu par līguma slēgšanu ar kādu no pretendentiem par LBS 

halles projektēšanas iepirkuma dokumentācijas izstrādi. Ir saņemti piedāvājumi no 3 pretendentiem. V.Voins 

aicina balsot par līguma slēgšanu ar SIA “Brangi”.  

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

Nepieciešams pieņemt lēmumu par nekustamā īpašuma K.Barona ielā 99C turpmāko izmantošanu. Tiek 

piedāvāts balsot par vienošanās slēgšanu ar Īpašuma departamentu par minētā īpašuma apsaimniekošanu. 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

Ž.Tikmers saka, ka nepieciešams nozīmēt atbildīgo personu no LBS puses par LBS halles projektēšanu. 

V.Voins ierosina nozīmēt L.Blūmu. 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

NOLEMJ: 
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5. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

6. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu noslēgt līgumu ar SIA “Brangi” par LBS halles 

projektēšanas iepirkuma dokumentācijas izstrādi par summu līdz EUR 15 000. 

7. Pilnvarot LBS administrāciju uzsākt LBS halles projektēšanas iepirkuma procedūru. 

8. Uzdot LBS administrācijai 2019.gada aprīlī informēt par projektēšanas iepirkuma gaitu. 

9. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu iesniegt Rīgas domes Īpašuma departamentam pieteikumu 

par nekustamā īpašuma K.Barona ielā 99C nodošanu LBS lietošanā bez atlīdzības vai noslēgt 

vienošanos ar Rīgas domes Īpašuma departamentu, ar kuru LBS uzņemas par saviem līdzekļiem 

nodrošināt šī nekustamā īpašuma apsaimniekošanu un uzturēšanu, atbilstoši Rīgas pilsētā 

noteiktajām prasībām. 

10. Noteikt L.Blūmu par atbildīgo LBS halles projektēšanas iepirkumā no LBS puses. 

 

7. Par piešķirtajiem finansējumiem. 

Nepieciešams apstiprināt neklātienes LBS valdes sēdēs piešķirtos finansējumus BK Ventspils un BK VEF 

Rīga. 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt LBS neklātienes valdes sēdēs piešķirtos finansējumus BK Ventspils un BK VEF Rīga. 

4. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu noslēgt ar BK Ventspils un BK VEF Rīga sadarbības 

līgumus par finansējuma piešķiršanu. 

 

8. LBL aktualitātes. 

-LBL izslēgšanas spēļu nolikums un izspēles sistēma; 

-Par Latvijas-Igaunijas Final 4 norises vietu. 

E.Bērziņš informē par LBL izslēgšanas spēļu izspēles sistēmas variantiem. Nepieciešams apstiprināt LBL 

izslēgšanas spēļu nolikumu 2018./2019. gada sezonai un LBL izspēles sistēmu. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

2. Apstiprināt LBL izslēgšanas spēļu nolikumu 2018./2019. gada sezonai un LBL izslēgšanas spēļu 

izspēles sistēmu. 

9. Jaunatnes izlašu treneru apstiprināšana. 

Nepieciešams apstiprināt U-20 sieviešu izlases galveno treneri un U-19 sieviešu izlases galveno treneri. Tiek 

piedāvāts apstiprināt A.Neripu par U-20 sieviešu izlases galveno treneri un M.Graudiņu par U-19 sieviešu 

izlases galveno treneri. V.Voins aicina balsot. 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt A.Neripu par U-20 sieviešu izlases galveno treneri. 

4. Apstiprināt M.Graudiņu par U-19 sieviešu izlases galveno treneri. 

10. Par nākamo LBS valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

2. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 28.martā plkst.10:00 LBS telpās. 
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Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

 

       Ž.Tikmers 

 

       E.Jaunups 

 

 

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2019. gada 28.martā         Nr.3 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 28.martā plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   Ž.Tikmers, E.Jaunups, G.Šēnhofs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, G.Vēveris 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019.gada 12.februāra sēdes protokola apstiprināšana.  

3. 
 

Atskaite par 2019.gada Pasaules kausa kvalifikācijas turnīru. 

 

Ziņo: A.Vecvagars, E.Toms 

4. 
 

Vīriešu izlases nākotnes plāni. 

 

Ziņo: E.Šneps 

5. 
 

LBS Gada pārskata apstiprināšana. 

 

Ziņo: G.Vēveris 

6. Par BK “Vidzeme” iesniegumu. Ziņo: L.Blūma 

7. Par neklātienes valdes sēdē pieņemtajiem lēmumiem. Ziņo: E.Šneps 

8. LBL finansiālās saistības. Ziņo: E.Bērziņš 

9. Par sadarbību ar Streetbasket. Ziņo: V.Voins, 

E.Šneps, G.Vēveris 

10. Progresa ziņojums par LBS halli. Ziņo: L.Blūma 
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11. Par TTT-Rīga iesniegumu. Ziņo: E.Šneps 

12. Par K.Ciprusu. Ziņo: E.Jaunups  

13. Par Š.Pediju. Ziņo: E.Šneps 

14. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2019. gada 28.marta sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 28.marta sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2019. gada 22.janvāra sēdes protokolu Nr.2. 

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 22.janvāra sēdes protokolu Nr.2. 

 

3. Atskaite par 2019.gada Pasaules kausa kvalifikācijas turnīru. 

Jautājums tiek izskatīts kopā ar 4.darba kārtības jautājumu. 

4. Vīriešu izlases nākotnes plāni. 

E.Šneps ziņo, ka nepieciešams pieņemt lēmumus par vīriešu izlases turpmākajiem plāniem, treneriem un 

apkalpojošo personālu. 

Notiek diskusija par potenciālajiem galvenā trenera kandidātiem. Tiek ierosināts neturpināt sadarbību ar 

vīriešu izlases galveno treneri A.Vecvagaru, pasaules kausa kvalifikācijas cikls novērtēts kā neveiksmīgs. 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

NOLEMJ: 
5. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

6. Neturpināt sadarbību ar vīriešu izlases galveno treneri A.Vecvagaru. 

 

5. LBS Gada pārskata apstiprināšana. 

V.Voins aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. 

G.Vēveris informē, ka saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 4.21.16.punktu valde 

pieņem lēmumu par gada pārskata apstiprināšanu. G.Vēveris informē par ziedojumu kritumu un iepazīstina 

ar revidenta atzinumu.  

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

NOLEMJ: 

5. Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 

6. Apstiprināt biedrības „Latvijas Basketbola savienība” 2018.gada pārskatu. 

 

6. Par BK “Vidzeme” iesniegumu. 

V.Voins aicina L.Blūmu sniegt ziņojumu. 

L.Blūma ziņo, ka LBS 2019.gada 11.martā ir saņemts iesniegums no biedrības “Basketbola klubs 

“Vidzeme”” ar vēlmi kļūt par Latvijas Basketbola savienības asociēto biedru.  

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
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11. Pieņemt zināšanai L.Blūmas sniegto informāciju.  

12. Apstiprināt biedrību “Basketbola klubs “Vidzeme”” par LBS asociēto biedru. 

 

7. Par neklātienes valdes sēdē pieņemtajiem lēmumiem. 

Nepieciešams apstiprināt neklātienes LBS valdes sēdē pieņemotos lēmumus par  finansējuma piešķiršanu 

BK Ventspils un par LBS kandidātu saraksta darbam FIBA komisijās uz termiņu no 2019.-2023.gadam 

apstiprināšanu. Tika nolemts BK Ventspils piešķirt finansējumu komandas izdevumu segšanai EUR 

47500,00 apmērā. Darbam FIBA kimisijās tika izvirzītas sekojošas kandidatūras: 

1) FIBA Europe valde- Edgars Šneps; 

2) Sacensību komisija- Ralfs Pleinics; 

3) Jaunatnes komisija- Ivars Bērziņš; 

4) Sieviešu komisija- Edijs Eglītis; 

5) Tehniskā komisija- Arnis Ozols; 

6) Juridiskā komisja-Liene Blūma. 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

NOLEMJ: 

5. Apstiprināt LBS neklātienes valdes sēdē pieņemtos lēmumus. 

6. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu noslēgt ar BK Ventspils sadarbības līgumu par finansējuma 

piešķiršanu. 

 

8. LBL finansiālās saistības. 

Laika trūkuma dēļ pieņemts lēmums atlikt jautājuma izskatīšanu uz nākamo kārtējo valdes sēdi. 

9. Par sadarbību ar Streetbasket. 

V.Voins informē par plānoto sadarbību ar biedrību “Streetbasket” 2019.gadā. Biedrība “Streetbasket” ir 

lūgusi no LBS līdzfinansējumu EUR 100 000 apmērā, LBS rīcībā šādas naudas nav. G.Vēveris informē par 

LBS budžeta iespējām. Notiek diskusija par LBS iespējām atbalstīt Challenger un FIBA 3x3 kvalifikācijas 

turnīrus. 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

NOLEMJ: 

5. Pieņemt zināšanai V.Voina sniegto informāciju. 

6. Atbalstīt biedrības “Streetbasket” rīkotos pasākumus 2019.gadā EUR 50 000 apmērā. 

10. Progresa ziņojums par LBS halli. 

Laika trūkuma dēļ pieņemts lēmums atlikt jautājuma izskatīšanu uz nākamo kārtējo valdes sēdi. 

11. Par TTT-Rīga iesniegumu. 

E.Šneps ziņo, ka LBS ir saņēmusi nodibinājuma „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” 2019.gada 25.marta 

iesniegumu Nr.2-3/2019 par finansiāla atbalsta piešķiršanu komandas izdevumu segšanai EUR 11 075,00 

(vienpadsmit tūkstoši septiņdesmit pieci euro 00 centi) apmērā. „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” ir veikusi 

ieguldījumu finansējuma piesaistē Latvijas Basketbola savienības Statūtos noteikto mērķu realizēšanai- 

basketbola attīstības veicināšanai un popularizēšanai. LBS Statūtu 4.21.9.punktā noteikts, ka valde ir 

kompetenta noteikt finansējumu lielumus Biedrības biedriem. LBS biedru sapulces apstiprinātajā Rīcības 

programmā 2016. -2019. gadam noteikta sieviešu basketbola popularizēšana kā viena no LBS prioritātēm. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

2. Ņemot vērā „Basketbola kluba „TTT-Rīga”” ieguldījumu finansējuma piesaistē, LBS budžeta ietvaros 

piešķirt finansējumu LBS biedram, nodibinājumam „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” EUR 11075,00 apmērā.  

3. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu noslēgt ar nodibinājumu „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” 

sadarbības līgumu par finansējuma piešķiršanu.  
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12. Par K.Ciprusu. 

E.Jaunups sniedz ziņojumu par K.Ciprusu. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Jaunupa sniegto informāciju. 

2. Pieprasīt no K.Ciprusa rakstisku paskaidrojumu par E.Jaunupa izklāstītajiem faktiem. 

3. Turpināt jautājuma izskatīšanu nākamajā valdes sēdē.  

13. Par Š.Pediju. 

Laika trūkuma dēļ pieņemts lēmums atlikt jautājuma izskatīšanu uz nākamo kārtējo valdes sēdi. 

14. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

3. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 8.aprīlī plkst.10:45 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

 

 

       Ž.Tikmers 

 

 

       E.Jaunups 

 

 

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2019. gada 8.aprīlī         Nr.4 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 8.aprīlī plkst.10:45  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   Ž.Tikmers, E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 
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1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019.gada 28.marta sēdes protokola apstiprināšana.  

3. 
 

Par Kasparu Ciprusu. 

 

Ziņo: E.Jaunups 

4. 
 

Vīriešu izlases nākotnes plāni. 

 

Ziņo: E.Šneps 

5. LBL finansiālās saistības. Ziņo: E.Bērziņš 

6. Par biedrības “Streetbasket” iesniegumu. Ziņo: V.Voins, E.Šneps 

7. Dažādi.  

8. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2019. gada 8.aprīļa sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

4. Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 8.aprīļa sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2019. gada 28.marta sēdes protokolu Nr.3. 

NOLEMJ: 

4. Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 28.marta sēdes protokolu Nr.3. 

 

3. Par Kasparu Ciprusu. 

V.Voins aicina E.Jaunupu sniegt ziņojumu. 

E.Jaunups saka, ka viņš jau ir izteicies iepriekšējā sēdē, viņš ir pārsteigts par K.Ciprusa nediskrētumu šī 

jautājuma risināšanā. K.Cipruss nedrīkst turpināt darbu LBS, jo viņš ir pārkāpis valdes lēmumu kā arī atrodas 

faktiskā interešu konfliktā- viņa amats LBS veicina viņa personisko labumu. K.Ciprusa paskaidrojums ir ļoti 

formāls, tiek pārkāpti arī LBS apstiprinātie Aģentu darbības noteikumi. E.Jaunups jautā, kā tiek fiksēta 

K.Ciprusa darba laika uzkaite. Vai K.Cipruss oficiāli prasījis attiecīgās brīvdienas? E.Šneps atbild, ka nē. 

G.Šēnhofs saka, ka mūsu rīcībā nav juridisku pretargumentu K.Ciprusa parkāpumiem. G.Blumbergs saka, 

ka viņam pietrūkst dokumentācijas lēmuma pieņemšanai par K.Ciprusu. G.Blumbergam nav saprotami 

K.Ciprusa darba laika plānošanas pamatprincipi. E.Jaunups jautā, kā LBS notiek darba laika uzskaite? Vai 

K.Cipruss bija saskaņojis savu prombūtni 15.martā un 24. februārī? E.Šneps saka, ka nē. Ž.Tikmers saka, ka 

svarīgi noskaidrot basketbola cilvēku viedokli, jo tiem vislabāk ir zināmas K.Ciprusa aktivitātes. Ž.Tikmers 

aicina veikt dienesta izmeklēšanu, lai saprastu, kas ir baumas un kas ir vispārzināmi fakti. Ir nepieciešams 

priekšlikums, kuri cilvēki šo dienesta izmeklēšanu veiks. E.Jaunups ierosina K.Ciprusu uz dienesta 

izmeklēšanas laiku atstādināt. G.Šēnhofs saka, ka priekšā ir LJBL fināli, K.Ciprusa atstādināšana būtiski 

apgrūtinātu LJBL finālu organizēšanu un norisi, viņš lūdz izmeklēšanu atlikt, līdz noslēdzas LJBL fināli. 

E.Jaunups saka, ka saskaņā ar darba likumdošanu, K.Ciprusa pārkāpums jāizmeklē pēc iespējas ātrāk. 

V.Voins saka, ka nepieciešams izmeklēt sekojošus jautājumus- K.Ciprusa darba kārtības pārkāpumus; To, 

vai K.Cipruss esot LJBL direktora amatā ir vai nav veicis aģentu darbības. V.Voins jautā, kuras personas 

varētu būt K.Ciprusa disciplinārās izmeklēšanas komisijā? Nepieciešams 3 cilvēku sastāvs. Visi nolemj par 

par komisijas vadītāju izvirzīt E.Šnepu, par komisijas locekļiem- Ž.Tikmeru un L.Blūmu. Notiek diskusija 

par K.Ciprusa atstādināšanu uz izmeklēšanas laiku. Tiek pieņemts lēmums atstādināt K.Ciprusu līdz 

izmeklēšanas noslēgumam. 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai E.Jaunupa sniegto informāciju. 
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2. Izveidot disciplinārās izmeklēšanas komisiju šādā sastāvā: priekšsēdētājs- E.Šneps, locekļi- 

Ž.Tikmers, L.Blūma. 

3. Atstādināt LJBL direktoru K.Ciprusu uz disciplinārās izmeklēšanas laiku no amata. 

4. Uzdot disciplinārās izmeklēšanas komisijai sniegt ziņojumu par izmeklēšanas rezultātiem 17.aprīļa 

LBS valdes sēdē, atbildot uz jautājumu- Vai K.Cipruss ir veicis aģenta darbības paralēli darbam 

LBS? 

4. Vīriešu izlases nākotnes plāni. 

E.Šneps ziņo, ka nepieciešams pieņemt lēmumu par līguma pagarināšanu vai nepagarināšanu ar Emīlu Tomu. 

Jautājums- vai Emīls Toms turpina darbu ar vīriešu izlasi vai arī tikai ar jauniešu izlasēm? E.Jaunups saka, 

ka par vīriešu izlasi būs skaidrība tad, kad būs atrasts tās ģenerālmenedžeris. V.Voins piedāvā uz 

ģenerālmenedžera amatu izludināt konkursu. V.Voins aicina uz nākamo valdes sēdi sagatavot 

ģenerālmenedžera amata konkursa nolikumu. Svarīgi to izziņot arī publiski. E.Jaunups saka, ka nākamajā 

valdes sēdē par šo nepieciešama dziļa diskusija par to, ko LBS sagaida mo ģenerālmenedžera. 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

E.Šneps saka, ka G.Baško plāno šogad beigt basketbolistes karjeru. G.Baško 3 gadus ir FIBA Sacensību 

komisijas locekle, līdz ar to viņai ir arī administratīvā pieredze. E.Šneps vēlas G.Baško piedāvāt sieviešu 

izlases ģenerālmenedžeres amatu. E.Jaunups saka, ka tā ir ļoti laba ideja, svarīgi, lai nebūtu iekšējie konflikti. 

E.Šneps saka, ka G.Baško varētu sevi prezentēt nākamajā valdes sēdē.  

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 
7. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

8. Pagarināt darba līgumu ar E.Tomu uz nenoteiktu laiku. 

9. Nākamajā valdes sēdē izskatīt jautājumus par Latvijas vīriešu un sieviešu izlašu 

ģenerālmenedžeriem.   

 

5. LBL finansiālās saistības. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš informē par LBL1 klubu finansiālajām saistībā, ņemot vērā finālu tuvošanos. E.Bērziņš komentē 

klubu sniegtās atbildes par saistību nokārtošanas termiņiem. G.Blumbergs jautā, kad būs Latvijas-Igaunijas 

līgas izvērtējums? E.Šneps saka, ka nākamajā valdes sēdē. G.Blumbergs informē par vairākiem trūkumiem- 

spēļu video, lēmumu pieņemšanas kārtība, taisnīgums. E.Bērziņš saka, ka izvērtējums būs pēc Final4. 

E.Šneps saka, ka nākotnē Final4 būtu jārīko līgai.  

V.Voins saka, ka jautājums jāpieņem zināšanai, gaidam parādu samaksu. E.Jaunups konstatē, ka šogad 

maksājumi tiek maksāti labāk kā pagājušā gadā.  

E.Bērziņš turpina, ka BK Jūrmala ir izteikusi lūgumu 14.aprīļa spēli spēlēt Lapmežciema zālē, kura pilnībā 

neatbilst FIBA prasībām, pretinieks ir piekritis. Šobrīd spēles pārcelšana uz citu dienu izvērstu virkni 

problēmu play-off grafikā. Valde šo informāciju pieņem zināšanai un deliģē šo jautājumu pieņemt līgas 

direktoram ar ģenerālsekretāru. 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

NOLEMJ: 

7. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

8. Deliģēt LBL direktoru E.Bērziņu pieņemt lēmumu par to vai BK Jūrmala var vai nevar 14.aprīļa spēli 

aizvadīt Lapmežciema zālē. 

 

6. Par biedrības “Streetbasket” iesniegumu. 

Laika trūkuma dēļ jautājuma izskatīšana tiek atlikta uz nākamo valdes sēdi. 

 

7. Dažādi. 
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V.Voins saka, ka ir ļoti slikta situācija FIBA 2019.gada Eiropas Čempionāta rīkošanā Rīgā. LBS nepietiek 

finansējums, lai Čempionātu sarīkotu. No LNSP esam saņēmuši tikai 20% no pieprasītā finansējuma visiem 

projektiem. G.Blumbergs ierosina rakstīt Ministru prezidentam un IZM vēstuli par to, no kādu pasākumu 

rīkošanas LBS būs jāatsakās nepietiekamā finansējuma dēļ. Ž.Tikmers saka, ka attiecīgā informācija ir 

jāievieto arī publiskajā telpā- par to, kāds lēmums Čempionāta sakarā šodien LBS valdes sēdē ir pieņemts. 

Virsraksts- Olimpiskās spēles var notikt bez Latvijas basketbola līdzdalības. V.Voins saka, ka ir plānots arī 

sasaukt LBS ārkārtas padomes sēdi, lai mēģinātu rast risinājumu Čempionāta nepietiekamā finansējuma 

meklēšanā. 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

NOLEMJ: 

7. Pieņemt zināšanai V.Voina sniegto informāciju. 

8. Pilnvarot LBS administrāciju sagatavot ziņu presē, vēstules IZM un Ministru prezidentam par 

nepietiekamo finansējumu 2019.gada Eiropas Čempionāta rīkošanā. 

8. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

4. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 17.aprīlī plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

 

 

       Ž.Tikmers 

 

 

       E.Jaunups 

 

 

       G.Blumbergs 

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2019. gada 17. aprīlī         Nr.5 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 17. aprīlī plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   Ž. Tikmers, E. Jaunups, G. Šēnhofs, G. Blumbergs 

Klātesošie: E. Šneps, G. Keisels, E. Bērziņš, A. Pērkons, G. Baško, G. Vēveris 

Protokolē: A. Grase 
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Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. 
LBS valdes 2019.gada 8.aprīļa sēdes protokola 

apstiprināšana. 
 

3. 

 

Par biedrības “Streetbasket” iesniegumu. 

Ziņo: V.Voins,  

E.Šneps 

4. 

 

LBS budžeta atskaite 01.10.2018.-31.03.2019. Grozījumi 

LBS budžetā. 

 

Ziņo: G.Vēveris 

5. 

LBL aktualitātes: 

-Olybet Latvijas Igaunijas līgas 2018./2019. gada sezonas 

izvērtējums; 

-LBL 1 klubu saistības; 

-LBL 1 finālsērijas kalendāra apstiprināšana. 

Ziņo: E. Bērziņš,  

A. Pērkons 

6. Par Latvijas sieviešu valstsvienības ģenerālmenedžeri. Ziņo: E.Šneps 

7. Par Latvijas vīriešu valstsvienības ģenerālmenedžeri. Ziņo: E.Šneps 

8. 2019.gada Eiropas Čempionāta sievietēm situācija 
Ziņo: E.Šneps, 

Z.Jurjāne 

9. Par “Sporta klubs “Ezerzeme”” iesniegumu. Ziņo: L.Blūma 

10. Dažādi.  

11. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2019. gada 8.aprīļa sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 17. aprīļa sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana.                 
 

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2019. gada 8. aprīļa sēdes protokolu Nr.4. 
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NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 8. aprīļa sēdes protokolu Nr.4. 

 

3. Par biedrības “Streetbasket” iesniegumu. 

 

Laika trūkuma dēļ jautājuma izskatīšana tiek atlikta uz nākamo valdes sēdi. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

   

 

NOLEMJ: 
Izskatīt šo jautājumu nākamajā valdes sēdē. 

4. LBS budžeta atskaite 01.10.2018.-31.03.2019. Grozījumi LBS budžetā. 

 

V. Voins aicina G. Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris sniedz atskaiti par LBS budžeta izpildi laika 

posmā no 2018. gada 1. novembra līdz 2019. gada 31. martam un budžeta grozījumiem. G.Vēveris ziņo 

par 274 000 EUR iztrūkumu 2019. gada Eiropas čempionātam basketbolā sievietēm, kas ir saistīts ar 

sadārdzinājumu. 

 

Diskusijā piedalās: G.Blumbergs, V.Voins, E.Jaunups, Ž.Tikmers. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 
10. Pieņemt zināšanai LBS budžeta izpildi par laika posmu no 2018. gada 1. novembra līdz 

2019. gada 31. martam. 

11. Runāt par 3x3 finanšu situāciju nākamajā valdes sēdē. 

 

5. LBL aktualitātes: 

-Olybet Latvijas Igaunijas līgas 2018./2019. gada sezonas izvērtējums; 

-LBL 1 klubu saistības;  

-LBL 1 finālsērijas kalendāra apstiprināšana. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš E. Bērziņš ziņo kluba aptaujas rezultātu: nav pietiekošs spēļu skaits, aktualizējas kausa izcīņu, 

statistikas problēmas, klubi atbalsta projekta turpināšanu.  

 

E.Šneps ziņo, ka jārisina problēmas par statistiku un bumbām. Šobrīd nav risinājumi par pārvaldības 

modeli.  

 

A.Pērkons ziņo par LBL1 finālsērijas kalendāru..  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

9. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

10. Apstiprināt piedāvāto LBL1 finālsērijas kalendāru. 

11. Pilnvarot Edgaru Bērziņu nepieciešamības gadījumā mainīt bronzas sērijas spēļu datumus. 
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6. Par Latvijas sieviešu valstsvienības ģenerālmenedžeri. 

 

V.Voins aicina G.Baško pievienoties un E.Šnepu sniegt ziņojumu. E. Šneps informē, ka G.Baško ir 

nolēmusi beigt savu profesionālo basketbolistes karjeru. Ir arī FIBA sacensību komisijas locekle jau 

ceturto gadu, LOK ētikas komisijas locekle, un ieguvusi augstāko izglītību Amerikas Savienotajās 

valstīs. Pārzin latviešu, angļu un franču valodas. Aicina atbalstīt viņas kandidatūru sieviešu 

valstsvienības ģenerālmenedžera amatam.  

 

Diskusijā piedalās: G.Blumbergs, Ž.Tikmers, G.Baško un E.Šneps. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt G.Baško sieviešu valstvienības ģenerālmenedžeres amatā.  

 

7. Par Latvijas vīriešu valstsvienības ģenerālmenedžeri. 

 

V. Voins aicina E. Šnepu sniegt ziņojumu. 

E. Šneps ziņo, ka izveidots melnraksts ģenerālmenedžera konkursa nolikumam. Valdes locekļi aicina 

izsūtīt e-pastā gatavo nolikumu; valdes locekļi komentēs un apstiprinās elektroniski.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

9. Pieņemt zināšanai E. Šnepa sniegto informāciju. 

10. Apstiprināt elektroniski ģenerālmenedžera konkursa nolikumu. 

 

9. Par “Sporta klubs “Ezerzeme”” iesniegumu. 

 

E.Šneps ziņo, ka šī biedrība ļoti veiksmīgi ir darbojusies un attīstījusi jaunos basketbola spēlētājus.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E. Šnepa sniegto informāciju. 

2. Uzņemt Sporta biedrību “Sporta klubs “Ezerzeme”” par LBS asociēto biedru. 

10. Dažādi. 

 

V.Voins jautā par Pedijas naturalizāciju. 

E. Šneps informē, ka iesniegts Saeimā pieprasījums. Ja virzīs šo jautājumu tālāk, tad tiks pieprasīta 

papildus dokumentus no Pilsonības un Migrācijas dienesta.  

 

V.Voins aicina sniegt ziņojumu par Kandava/Compor menedžera Kristapa Gotfrīda iesniegumu. 

E.Bērziņš ziņo, ka sūdzība ir par to, ka nebija ārsta paraksts fiksēts protokolā un palīdzību cietušajam  

sniedza aktīvs basketbola spēlētājs. Nolikuma prasības izpildītas, spēles gaitu tas neietekmēja.  
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Diskusijā piedalās: Ž.Tikmers, E.Jaunups, E.Šneps un E.Bērziņš.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E. Bērziņa sniegto informāciju. 

2. Precizēt LBL2 nolikumā nepieciešamo informāciju saistībā ar ārstniecības personālu.  

 

11. Par nākamo valdes sēdi. 

 

NOLEMJ: 

5. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 2. maijā plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V. Voins 

Valdes locekļi:     

       G. Šēnhofs 

       Ž. Tikmers 

       E. Jaunups 

       G. Blumbergs 

Protokolēja:      A. Grase 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2019. gada 2. maijā         Nr.6 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 2. maijā plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

presidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs 

Klātesošie: E.Šneps, E.Bērziņš, I.Parādnieks 

Protokolē: A.Grase 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. 
LBS valdes 2019.gada 17. aprīļa sēdes protokola 

apstiprināšana. 
 



20 

 

3. 

2019. gada Eiropas Čempionāta basketbolā sievietēm 

situācija. 
Ziņo: E.Šneps, V.Voins 

4. 

Par biedrības “Streetbasket” iesniegumu. Biedrības 

“Streetbasket” projektu finansējums. 

 

Ziņo: E.Šneps; V.Voins 

5. 
LSBL sezonas noslēguma atskaite. 

 

Ziņo: E.Bērziņš 

6. Par sekretariāta darbinieku iesniegumu. Ziņo: E.Bērziņš 

7. Dažādi.  

8. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2019. gada 2. maija sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 2. maija sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

 

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2019. gada 17. aprīļa sēdes protokolu Nr.5. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 17. aprīļa sēdes protokolu Nr.5. 

 

3. 2019. gada Eiropas Čempionāta basketbolā sievietēm situācija. 

 

. E.Šneps ziņo, ka gatavošanās čempionātam turpinās. V.Voins ziņo par vizīti Rīgas domē, kur tika 

runāts par finansiālu atbalstu. Trešdien ir tikšanās ar FIBA, kur tiks pārskatīti visi izdevumu posteņi. 

FIBA birojā vēlreiz izrunātas finansiālās problēmas.  

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Šneps, E.Jaunups un G.Blumbergs.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
5. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

6. Izskatīt iekšējo aizņēmumu 2019 gada Eiropas Čempionāta basketbolā sievietēm finansēšanai.  

 

4. Par biedrības “Streetbasket” iesniegumu. Biedrības “Streetbasket” projektu 

finansējums. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps ziņo, ka 50 000 EUR ir līdzfinansējums, ko varam 

piešķirt Biedrībai “Streetbasket”. Šī summa ietver Latvijas Olimpiskās komitejas līdzfinansējumu 

(18 000 EUR) un LBS finansējumu (32 000 EUR). Finansējums paredzēts Latvijas 3x3 basketbola 
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čempionāta un Biedrības “Streetbasket” realizēto “3x3 basketbola programmu 2019. gadā” īstenošanai. 

Papildus Ministru kabinets piešķīris 30 000 EUR 3x3 basketbola turnīra “Ghetto Basket Challanger” 

organizēšanai.  

G. Blumbergs ir atstājis sēdi un nepiedalās balsošanā. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 
1.Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2.Apstiprināt 50 000 EUR finansējumu Biedrībai “Streetbasket”, kas paredzēts Latvijas 3x3 

basketbola čempionāta un Biedrības “Streetbasket” realizēto “3x3 basketbola programmu 2019. 

gadā” īstenošanai.  

 

5. LSBL sezonas noslēguma atskaite. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E. Bērziņš ziņo par aizvadīto LSBL sezonu un nākamās 

sezonas iestrādēm. 7. maijā būs klubu pārstāvju tikšanās Lietuvā.  

E. Bērziņš ziņo par Baltkrievijas komandu interesi pievienoties Latvijas-Lietuvas-Igaunijas sieviešu 

basketbola līgai. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2.Neatbalstīt Baltkrievijas komandu pievienošanos Latvijas-Lietuvas-Igaunijas sieviešu 

basketbola līgai.  

 

6. Par sekretariāta darbinieku iesniegumu. 

 

E.Bērziņš ziņo, ka pirms sezonas tiekoties ar Tiesnešu komisijas vadītāju nolemts pakāpeniski 

palielinātas samaksas, sākot šajā sezonā ar LBL1. Jautājums ir darba kārtībā.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2.Deleģēt E.Bērziņu turpmākai komunikācijai ar Tiesnešu komisijas vadītāju A.Ozolu. 

 

7. Dažādi. 

 

V.Voins ziņo par 2019. gada 2. maijā saņemto “TTT - Rīga” iesniegumu (Nr. 1-5/2019). 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

2.Apstiprināt “TTT - Rīga” lūgto fatbalstu komandas izdevumu segšanai 38 000 EUR apmērā.  
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V.Voins aicina I.Parādnieku pievienoties valdes sēdei. I.Parādnieks informē par iespējamajiem 

datumiem vizītei Saeimā, lai pasniegtu apbalvojumus sekmīgākajiem LJBL skolēniem. Tiek norunāta 

vizīte Saeimā 4. jūnijā.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

 

E.Šneps ziņo, ka Latvijas vīriešu valstsvienības ģenerālmenedžera amata vakances sludinājumā ir 

jāprecizē algas apmērs. 

G. Blumbergs ir atstājis sēdi un nepiedalās balsošanā. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt Latvijas vīriešu valstvienības ģenerālmenedžera atalgojuma robežas, atkarībā no 

kandidāta kvalifikācijas.  

 

E.Šneps ziņo, ka jānoslēdz līgums par halles zemes īpašuma pārņemšanu apsaimniekošanā.  

G. Blumbergs ir atstājis sēdi un nepiedalās balsošanā. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Deleģēt E.Šnepu parakstīt halles īpašuma apsaimniekošanas pārņemšanas līgumu.   

 

11. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

 

NOLEMJ: 

6. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 16. maijā plkst. 12:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V.Voins 

 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

       E.Jaunups 

       G.Blumbergs 

Protokolēja:      A.Grase 
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Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2019. gada 16. maijā         Nr.7 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 16. maijā plkst.12:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs 

Klātesošie: E.Šneps, E.Bērziņš, G.Baško, K.Cipruss 

Protokolē: A.Grase 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. 
LBS valdes 2019. gada 2. maija sēdes protokola 

apstiprināšana. 
 

3. 
2019. gada Eiropas Čempionāta basketbolā 

sievietēm situācija. 
Ziņo: E.Šneps 

4. Par LBS halli. Ziņo: E.Šneps 

5.  

Par Latvijas-Igaunijas basketbola līgas 

2019./2020.gada sezonas klubu licencēšanas 

kritērijiem. 

Ziņo: E.Bērziņš 

6. LJBL sezonas noslēguma atskaite. Ziņo: K.Cipruss 

7. Par LJBL vadību. Ziņo: E.Šneps 

8. Par dalību II Eiropas spēlēs Minskā. Ziņo: N.Metnieks 

9. 
Par “FIBA XXI World Congress 2019” un 

nominācijām. 
Ziņo: E.Šneps 

10. Dažādi.  

11. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2019. gada 16. maija sēdes darba kārtību.  
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NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 16. maija sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana.                 
 

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2019. gada 2. maija sēdes protokolu Nr.6. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 2. maija sēdes protokolu Nr.6. 

 

3. 2019. gada Eiropas Čempionāta basketbolā sievietēm situācija. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps ziņo par aktualitātēm saistībā ar finansiālo situāciju.  

2019. gada 13. maijā esam saņēmuši vēstuli (Nr. 4-10e/19/1347) no Izglītības un zinātnes ministrijas 

(IZM), kurā ziņots, ka 2018. gadā piešķirtie valsts budžeta līdzekļi 75 000 EUR apmērā pēc to atgūšanas 

no FIBA ir atstājami un novirzāmi ar 2019. gada Eiropas čempionāta basketbolā sievietēm finālturnīra 

grupas turnīra organizēšanu Latvijā saistīto izdevumu segšanai.  

 

G.Baško pievienojas valdes sēdei. V.Voins aicina G.Baško sniegt ziņojumu. G.Baško ziņo par sieviešu 

valstvienības kandidātu sarakstu, paziņojot, ka nespēlēs Kitija Laksa un Anete Šteinberga. Par Š.Pediju 

gaida izziņas no deviņām valsts institūcijām.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 
1.Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2.Pieņemt zināšanai G.Baško sniegto informāciju. 

 

4. Par LBS halli. 

 

E.Šneps ziņo, ka noslēgts LBS halles zemes īpašuma apsaimniekošanas līgums. Projektēšanas iepirkuma 

konkurss noslēdzas 2019. gada 23. maijā. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

5. Par Latvijas-Igaunijas basketbola līgas 2019./2020.gada sezonas klubu licencēšanas 

kritērijiem. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E. Bērziņš ziņo, ka tiek  veidoti Latvijas-Igaunijas basketbola 

līgas 2019./2020.gada sezonas klubu licencēšanas kritēriji, lai paaugstinātu līgas standartus. V.Voins 

iesaka katras valsts federācijai atbildēt par savas valsts klubu finansiālām saistībām. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 
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2.Atbalstīt Latvijas-Igaunijas līgas basketbola klubu budžeta atklāšanu 2019./2020. gada sezonā. 

3.Atbalstīt Latvijas-Igaunijas līgas 2019./2020. gada sezonā katrai federācijai atbildēt par savas 

valsts klubu finansiālām saistībām.  

 

6. LJBL sezonas noslēguma atskaite. 

 

V.Voins aicina K.Ciprusu sniegt ziņojumu. K.Cipruss ziņo par aizvadīto LJBL sezonu. Veiksmīga 

sezona ar dažādiem papildus pasākumiem un sacensībām.  

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai K.Ciprusa sniegto informāciju. 

 

7. Par LJBL vadību. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps ziņo par iespējamiem kandidātiem uz LJBL direktora 

amatu. 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Atbalstīt iekšējo konkursa kārtību LJBL direkota amata izvēlei.  

 

8. Par dalību II Eiropas spēlēs Minskā. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps ziņo par N.Metnieka piedāvāto kandidātu sarakstu 

prioritārā secībā dalībai II Eiropas spēlēm Minskā, no 2019. gada 21. līdz 30. jūnijam. 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

2. Atbalstīt N.Metnieka piedāvāto kandidātu sarakstu prioritārā secībā dalībai II Eiropas spēlēm 

Minskā.  

 

9. Par “FIBA XXI World Congress 2019” un nominācijām. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps ziņo, ka ir saņemts uzaicinājums uz “XXI FIBA 

World Congress 2019”, kas notiks Ķīnā.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

 

10. Dažādi. 
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E.Jaunups jautā par Latvijas valstsvienības ģenerālmenedžera situāciju. E.Šneps ziņo, ka 16. maijā) 

noslēdzas konkurss, pieteikušies trīs kandidāti. 

. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

 

 

11. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 21. maijā plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V.Voins 

 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

       E.Jaunups 

Protokolēja:      A.Grase 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2019. gada 21. maijā         Nr.8 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 21. maijā plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Toms 

Protokolē: A.Grase 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  
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2. 
LBS valdes 2019. gada 21. maija sēdes protokola 

apstiprināšana. 
 

3. 

Par Latvijas vīriešu valstvienības ģenerālmenedžera 

kandidātiem.  
Ziņo: E.Šneps 

4. 
Par Latvijas U-20 vīriešu valstvienības trenera kandidātiem. Ziņo: E.Šneps 

5. 
Par “Streetbasket” līdzfinansējuma piešķiršanu. Ziņo: E.Šneps 

6. 
Dažādi.  

7. 
Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2019. gada 21. maija sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 21. maija sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana.                 
 

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2019. gada 16. maija sēdes protokolu Nr.7. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 16. maija sēdes protokolu Nr.7. 

 

3. Par Latvijas vīriešu valstsvienības ģenerālmenedžera kandidātiem. 

V.Voins aicina E.Šnepu informēt par saņemtajiem pieteikumiem (kandidāti tiek izskatīti alfabētiskā secībā). 

E. Šneps atgādina par amata konkursa prasībām.  

 

Izvirzītie kandidāti nākamajai kārtai ir Artūrs Štālbergs (4 balsis), Jānis Voins (4 balsis), Kristaps Janičenoks 

(5 balsis), Krišjānis Kļaviņš (0 balsis) un Krišjānis Valters (0 balsis).  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 
1.Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2.Izvirzīt trīs kandidātus nākamajai kārtai - K.Janičenoku, A.Štālbergu, un J.Voinu. 

 

Valdes locekļi, kuri iesniedza balsis elektroniski: 

 

       G.Blumbergs 

       Ž.Tikmers 

 

4. Par Latvijas U-20 vīriešu valstvienības trenera kandidātiem. 

V.Voins aicina E.Šnepu un E.Tomu sniegt ziņojumu. E.Šneps ziņo, ka šobrīd ir divi kandidāti – Kristaps 

Zeids un Pēteris Ozoliņš.  E.Toms apstiprina, ka P.Ozoliņš būtu gatavs strādāt kā asistents..  
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PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 
1.Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2.Atbalstīt K.Zeidu U-20 vīriešu valstsvienības galvenā trenera un P.Ozoliņu asistenta amatā. 

 

5. Par līdzfinansējuma piešķiršanu “Streetbasket”. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps ziņo, ka biedrības vēstulē minēts iztrūkstošā finansējuma 

apjoms. Ja tas netiks saņemts, spēlētājus un punktus nereģistrēs FIBA platformās. Diskutēts par 

“Streetbasket” saņemto līdzfinansējumu no dažādām institūcijām.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

6. Dažādi. 

G.Šēnhofs ziņo par situāciju Jaunatnes basketbola līgu, aicinot apdomāt ierobežojumus vai sankcijas, kas 

spētu kontrolēt vecāku un līdzjutēju uzvedību spēļu laikā.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai G.Šēnhofa sniegto informāciju.  

2.Atbalstīt grozījumu veikšanu Jaunatnes basketbola līgas nolikumā, kas palīdzētu kontrolēt 

līdzjutēju uzvedību spēļu laikā.  

 

7. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 6. jūnijā plkst. 9:30 ārpus LBS telpām. 

 

Sēdes vadītājs:      V.Voins 

 

Valdes locekļi:     

       G. Šēnhofs 

       E. Jaunups 

Protokolēja:      A.Grase 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Mercure Riga Centre, Elizabetes iela 101, Rīgā 
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2019. gada 6. jūnijā         Nr.9 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 6. jūnijā plkst.9:30  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: E.Šneps, A.Štālbergs, K.Janičenoks 

Protokolē: A.Grase 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. 
LBS valdes 2019. gada 21. maija sēdes protokola 

apstiprināšana. 
 

3. 
Latvijas vīriešu valstsvienības ģenerālmenedžera kandidātu 

intervijas. 

Ziņo: A.Štālbergs; 

          K.Janičenoks 

4. Dažādi.  

5. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2019. gada 6. jūnija sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 6. jūnija sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana.                 
 

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2019. gada 21. maija sēdes protokolu Nr.8. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 21. maija sēdes protokolu Nr.8. 

 

3. Latvijas vīriešu valstvienības ģenerālmenedžera kandidātu intervijas. 

 

E.Šneps informē, ka J.Voins atrodas ārzemēs un nevar ierasties. Savu redzējumu paudis rakstiski. 

Sagatavotais materiāls nosūtīts visiem valdes locekļiem. 
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V.Voins aicina A.Štālbergu prezentēt savu redzējumu. A.Štālbergs iepazīstina ar savu redzējumu par 

Latvijas vīriešu valstsvienības attīstību.  

 

Diskusijā piedalās: G.Šēnhofs, Ž.Tikmers, E.Jaunups, V.Voins un A.Štālbergs.  

 

V.Voins aicina K.Janičenoku prezentēt savu redzējumu. K.Janičenoks iepazīstina ar savu redzējumu par 

Latvijas vīriešu valstsvienības attīstību. 

 

Diskusijā piedalās: G.Šēnhofs, Ž.Tikmers, E.Jaunups, E.Šneps, V.Voins un K.Janičenoks.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
1.Pieņemt zināšanai A.Štālberga sniegto informāciju. 

2.Pieņemt zināšanai K.Janičenoka sniegto informāciju. 

3.Pieņemt zināšanai J.Voina rakstisko informāciju 

 

4. Dažādi. 

V.Voins aicina valdes locekļus izvērtēt intervijas kandidātus.  

Diskusija. 

 Valde apstiprina A.Štālbergu Latvijas vīriešu valstsvienības ģenerālmenedžera amatā. 

 

PAR PRET ATTURAS 

2 1 1 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt A.Štālbergu Latvijas vīriešu valstsvienības ģenerālmenedžera amatā. 

 

5. Par nākamo valdes sēdi. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 19. jūnijā plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V. Voins 

Valdes locekļi:     

       G. Šēnhofs 

       Ž. Tikmers 

       E. Jaunups 

Protokolēja:      A. Grase 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 
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2019. gada 19. jūnijā         Nr.10 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 19. jūnijā plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Vēveris, E.Bērziņš 

Protokolē: A.Grase 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. 
LBS valdes 2019. gada 6. jūnija sēdes protokola 

apstiprināšana. 
 

3. 
Par 2019. gada Eiropas čempionāta basketbolā sievietēm 

finansējumu. 

Ziņo: E.Šneps 

          G.Vēveris 

4. Par Biedrības “Streetbasket” līdzfinansējuma piešķiršanu. 
Ziņo: E.Šneps 

          V.Voins 

5. 
Informācija par Latvijas Jaunatnes basketbola līgas 

direktoru. 
Ziņo: E.Šneps 

6. LBL1 klubu finansiālās saistības. Ziņo: E.Bērziņš 

7. LBL aktualitātes. Ziņo: E.Bērziņš 

8. Par A.Suhanova iesniegumu. Ziņo: E.Šneps 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2019. gada 19. jūnija sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 19. jūnija sēdes darba kārtību. 
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2.LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana.        

          
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2019. gada 6. jūnija sēdes protokolu Nr.9. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 6. jūnija sēdes protokolu Nr.9. 

 

3. Par 2019. gada Eiropas čempionāta basketbolā sievietēm finansējumu. 

 

V.Voins aicina G.Vēveri sniegt savu ziņojumu. G.Vēveris informē par 2019. gada Eiropas čempionāta 

basketbolā sievietēm aktuālo finansējumu. Esošais deficīts ir 196 740 EUR. G.Vēveris piedāvā divas 

aizņēmuma iespējas: 100 000 EUR aizņēmums no FIBA un 100 000 EUR iekšējais aizņēmums.   

 

V.Voins aicina atbalstīt ārkārtas LBS padomes sēdes sasaukšanu, kurā informētu par aizņēmuma 

nepieciešamību.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 

Sasaukt ārkārtas LBS padomes sēdi, lai informētu par aizņēmumu 2019. gada Eiropas 

čempionātam sievietēm basketbolā deficīta segšanai.  

 

4. Par Biedrības “Streetbasket” līdzfinansējuma piešķiršanu. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē, ka 2019. gada 3.jūnijā ir saņemts e-pasts, no 

Biedrības “Streetbasket”, kurā atkārtoti aicina piešķirt līdzfinansējumu. Ņemot vērā biedrības lūgumu, 

E.Šneps aicina valdi mainīt piešķirtā 50 000 EUR finansējuma mērķi, novirzot 40 000 EUR Eiropas 

kausa kvalifikācijas turnīram un 10 000 EUR Latvijas 3x3 basketbola čempionāta rīkošanai.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
1.Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2.Atbalstīt Biedrības “Streetbasket” piešķirtā līdzfinansējuma mērķa mainīšanu – 50 000 EUR 

sadalīt sekojoši: 40 000 EUR Eiropas kausa kvalifikācijas turnīram un 10 000 EUR Latvijas 3x3 

basketbola čempionāta īstenošanai. 

 

5. Informācija par Latvijas Jaunatnes basketbola līgas direktoru. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt savu ziņojumu. E.Šneps informē, ka virzīs Ievu Lejiņu LJBL direktora 

amatam. Tiks arī piesaistīts Edijs Eglītis LJBL kalendāra veidošanai.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

6. LBL1 klubu finansiālās saistības. 
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V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt savu ziņojumu. E.Bērziņš informē par finansiālām saistībām, kas LBL 

klubiem vēl ir saglabājies no 2018./2019. gada sezonas. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

 

7. LBL aktualitātes. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt savu ziņojumu. E.Bērziņš informē, ka Igaunijas Basketbola savienība 

neatbalsta mūsu piedāvāto rotācijas kārtību Latvijas-Igaunijas basketbola līgas vadītāja amatā..  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2. Deleģēt E.Bērziņu informēt Igaunijas Basketbola savienību, ka LBS nemaina nostāju saistībā ar 

rotācijas kārtību Latvijas-Igaunijas basketbola līgā valdes vadītāja amatā.  

 

8. Par A.Suhanova iesniegumu. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē, ka 2019. gada 28. maijā ir saņemts e-pasts 

no LBS valdes diskvalificētā Artūra Suhanova, ar lūgumu piedalīties LBL2 basketbola sacensībās. 

V.Voins aicina E.Bērziņu noskaidrot LBL2 komandu nostāju par A.Suhanova piedalīšanos LBL2 

sacensībās 2019./2020. gada sezonā un ziņot par to nākošajā valdes sēdē.  
 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Deleģēt E.Bērziņu noskaidrot LBL2 komandu nostāju par A.Suhanova piedalīšanos LBL2 

sacensībās 2019./2020. gada sezonā. 

 

9. Dažādi 

10. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

 

NOLEMJ: 

7. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 10. jūlijā plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V. Voins 

 

Valdes locekļi:     

       G. Šēnhofs 

       G.Blumbergs 

       E. Jaunups 
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Protokolēja:      A. Grase 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

 

2019. gada 10. jūlijā         Nr.11 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 10. jūlijā plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs 

Klātesošie: E.Šneps, M.Zībarts, G.Baško, E.Eglītis, Z.Jurjāne, E.Bērziņš 

Protokolē: G.Keisels 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. 
LBS valdes 2019. gada 19. jūnija sēdes protokola 

apstiprināšana. 
 

3. 
2019. gada Eiropas čempionāta basketbolā sievietēm 

atskaite. 

Ziņo: Z.Jurjāne 

           

4. 
Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā trenera un 

ģenerālmenedžeres atskaite. 

Ziņo: M.Zībarts 

          G.Baško 

5. LBS budžeta atskaite 01.10.2018.-30.06.2019.. Ziņo: G.Vēveris 

6. Latvijas Jaunatnes Basketbola līgas nolikums. Ziņo: I.Lejiņa un E. Eglītis 

7. Latvijas – Igaunijas basketbola līgas komandu pieteikumi. Ziņo: E.Bērziņš 

8. Par A.Suhanova vēstuli. Ziņo: E.Bērziņš 

9. 
Informācija par būvniecības procesu projekta “Kultūras un 

sporta kvartāla izveide Grīziņkalna apkaimē”. 
Ziņo E.Šneps 
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10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2019. gada 10. jūlija sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2019. gada 10. jūlija sēdes darba kārtību (mainot jautājumu izskatīšanas 

secību). 

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2019. gada 19. jūnija sēdes protokolu Nr.10. 

 

NOLEMJ: 

pstiprināt LBS valdes 2019. gada 19. jūnija sēdes protokolu Nr.10. 

 

3. Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā trenera un ģenerālmenedžeres atskaite. 

 

M.Zībarts un G. Baško informē, ka gatavošanās process čempionātam bija  noorganizēts kvalitatīvi, 

komandai bija nodrošināti visi nepieciešamie apstākļi treniņiem, kā arī nepieciešamais pārbaudes spēļu 

skaits. Eiropas čempionāta spēlēs parādījušas gan komandas kvalitātes, gan objektīvās problēmas un 

trūkumus.  

 

G.Blumbergs, E.Jaunups un V.Voins atzinīgi vērtē M. Zībarta un viņa palīgu profesionalitāti un ieguldīto 

darbu. Divos Eiropas čempionātos izcīnītas augstākas vietas nekā iepriekšējā olimpiskajā ciklā. 

 

G.Baško informē par tuvākajām aktualitātēm – 22. jūlijā Eiropas čempionāta kvalifikācijas turnīra izloze, 

tiek apzināti potenciālie treneri. Jaunajām spēlētājām veselības problēmas. 

 

NOLEMJ: 
1.Pieņemt zināšanai M.Zībarta un G.Baško sniegto informāciju. 

2.Uzdot G.Baško uz nākamo valdes sēdi sagatavot sieviešu valstsvienības galvenā trenera amata 

kandidātu sarakstu prioritārā secībā. 

 

4. 2019. gada Eiropas čempionāta basketbolā sievietēm atskaite. 

 

Z.Jurjāne prezentē 2019. gada Eiropas sieviešu čempionāta organizēšanas gaitu, rezultātus un ieteikumus. 

Izveidojusies negatīva bilance – 173 447 EUR. Septembrī tiks iesniegts ekonomistu pētījums par Eiropas 

čempionāta ietekmi uz tautsaimniecību.  

 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai Z.Jurjānes sniegto informāciju. 

 

5. LBS budžeta atskaite 01.10.2018.-30.06.2019. 

 

Sakarā ar laika trūkumu valdes locekļi aicina šo jautājumu izskatīt nākamajā sēdē. 

 

NOLEMJ: 
LBS budžeta atskaiti 01.10.2018.-30.06.2019. skatīt nākamajā valdes sēdē. 

 

6. Latvijas Jaunatnes Basketbola līgas nolikums. 
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E. Šneps informē, ka LBS Jaunatnes komisija konceptuāli atbalstījusi izspēles sistēmas maiņu. Detalizēti tā 

tiks izstrādāta līdz nākamajai valdes sēdei.  

 

NOLEMJ: 
 

Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

7. Latvijas – Igaunijas basketbola līgas komandu pieteikumi. 

 

E.Bērziņš informē, ka saņemti pieteikumi no septiņiem klubiem “VEF Rīga”, BK “Ventspils”, BK “Ogre”, 

BK “Jūrmala”, “Latvijas Universitāte”, “Valmiera Glass/VIA” un BK “Liepāja”. Nākamajā nedēļā paredzēta 

tikšanās ar BK “Jēkabpils” prezidentu.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
1.Apstiprināt septiņu klubu līdzdalību Latvijas – Igaunijas līgā. 

2.Uzdot E.Bērziņam regulāri kontrolēt klubu finansiālo saistību izpildi. 

 

8. Par A.Suhanova vēstuli. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš atgādina A.Suhanova diskvalifikācijas apstākļus, 

iepazīstina ar fragmentiem no sociālo tīklu informācijas un LBL2 klubu aptaujas rezultātiem. V.Voins aicina 

balsot. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 1 

 

NOLEMJ: 
1.Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2.Atstāt spēkā A.Suhanovam noteikto ierobežojumu – drīkst spēlēt tikai LBL3. 

 

9. Informācija par būvniecības procesu projekta “Kultūras un sporta kvartāla izveide 

Grīziņkalna apkaimē”. 

 

E.Šneps ziņo par saņemto vēstuli, kas nesatur principiāli jaunu informāciju. 

 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

10. Dažādi 

 

E.Šneps aicina apstiprināt N.Metnieka piedāvātā 3x3 basketbola sieviešu izlases sastāva – Baibas Eglītes, 

Ievas Kūlītes, Lienes Stalidzānes, Kristīnas Petermanes, dalību FIBA 2019. gada 3x3 Eiropas kausā, kas 

notiks no 29.08.201. līdz 01.09.2019. Ungārijā. Kā arī, apstiprināt nepieciešamo finansējumu dalībai 

sacensībās, kas sastāda EUR 3440 (trīs tūkstoši četri simti četrdesmit euro un 00 centi).  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  
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2.Atbalstīt N.Metnieka piedāvāto izlases sastāvu – B.Eglīte, I.Kūlīte, L.Stalidzāne un K. Petermane  

dalībai 2019. gada 3x3 Eiropas kausā Ungārijā, Debrecenā.  

3.Apstiprināt nepieciešamo finansējumu EUR 3440 apmērā dalībai 2019. gada Eiropas 3x3 kausa 

sacensībām.  

 

11. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 24. jūlijā plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V. Voins 

 

Valdes locekļi:     

       G. Šēnhofs 

       G.Blumbergs 

       E. Jaunups 

Protokolēja:      G. Keisels 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

 

2019. gada 24. jūlijā         Nr.12 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 24. jūlijā plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs,  

Klātesošie: E.Šneps, A.Štālbergs, G.Baško, G.Vēveris, G.Keisels, E.Bērziņš 

Protokolē: A.Grase 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. 
LBS valdes 2019. gada 10. jūlija sēdes protokola 

apstiprināšana. 
 

3. 
LBS budžeta atskaite 01.10.2018.-30.06.2019. Grozījumi LBS 

budžetā. 
Ziņo: G.Vēveris 

4. Par Latvijas vīriešu valstsvienības trenera kandidātiem.  Ziņo: A.Štālbergs 
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5. 
Par Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā trenera 

kandidātiem. 
Ziņo: G.Baško 

6. 
LBL un Latvijas – Igaunijas līgas 2019./2020. gada sezonas 

nolikuma priekšlikumi.  
Ziņo: E.Bērziņš 

7. LJBL nolikuma apstiprināšana. 

Ziņo: I.Lejiņa 

          E.Eglītis 

          E.Šneps 

8. Par Biedrības ”Sporta klubs Liepājas basketbols” iesniegumu. Ziņo: E.Šneps 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

12. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt 2019. gada 1. augusta LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

5. Apstiprināt 2019. gada 1. augusta LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

6. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          

V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada 24. jūlija LBS valdes sēdes protokolu Nr.11. 

 

NOLEMJ: 

5. Apstiprināt 2019. gada 24. jūlija LBS valdes sēdes protokolu Nr.11. 

 

7. LBS budžeta atskaite 01.10.2018.-30.06.2019. Grozījumi LBS budžetā. 

 

V.Voins aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris sniedz atskaiti par LBS budžeta izpildi laika posmā 

no 2018. gada 1. oktobra līdz 2019. gada 30. jūnijam. Valdes locekļi apstiprina LBS budžeta izpildi par 

laika posmu no 2018. gada 1. oktobra līdz 2019. gada 30. jūnijam. 

 

Diskusijā piedalās: E.Šneps, G.Blumbergs, E.Jaunups, G.Vēveris un V.Voins.  
 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

G. Vēveris ziņo par budžeta grozījumiem. Ir nepieciešami grozījumi LBS budžeta ieņēmumu daļas 

pozīcijās: citi sponsori, LOK līdzfinansējums, EB Women 2019 ieņēmumi, attiecīgi veicot  grozījumus 

LBS budžeta izdevumu daļas pozīcijās: LBS īpašiem mērķiem paredzēti līdzekļi, EB Women 2019 
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izdevumi, turnīrs 3x3, Latvijas nacionālo jauniešu izlašu budžets, un līdzfinansējums sporta halles 

celtniecībai. Valde atbalsta šos grozījumus.  
 

Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Šneps, E.Jaunups, G.Blumbergs un G.Vēveris. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

G.Vēveris ziņo, ka esam saņēmuši no FIBA 100 000 CHR avansa finansējumu 2019. gada Eiropas 

čempionāta basketbolā sievietēm deficīta segšanai. G.Vēveris informē par iespēju veikt iekšējo 

aizņēmumu no budžeta programmmas Līdzfinansējums sporta halles celtniecībai atlikušā deficīta 

segšanai 80 000 EUR apmērā. V.Voins aicina sagatavot iekšējo rīkojumu, kas precizē aizņēmuma 

detaļas.  

 

Diskusijā piedalās: E.Jaunups, V.Voins, G.Blumbergs, E.Šneps un G.Vēveris. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

7. Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 

8. Apstiprināt LBS budžeta izpildi par laika posmu no 2018. gada 1. oktobra līdz 2019. gada 30. 

jūnijam. 

9. Veikt grozījumus LBS budžeta ieņēmumu daļas pozīcijās:  citi sponsori, LOK līdzfinansējums, 

EB Women 2019 ieņēmumi, attiecīgi veicot  grozījumus LBS budžeta izdevumu daļas pozīcijās: 

LBS īpašiem mērķiem paredzēti līdzekļi, EB Women 2019 izdevumi, turnīrs 3x3, Latvijas 

nacionālo jauniešu izlašu budžets, un līdzfinansējums sporta halles celtniecībai. 

10. Apstiprināt 2019. gada Eiropas čempionāta basketbolā sievietēm budžeta deficīta 80 000 EUR 

apmērā segšanai veikt iekšējo aizņēmumu no budžeta programmmas Līdzfinansējums sporta 

halles celtniecībai. 

 

8. Par Latvijas vīriešu valstsvienības trenera kandidātiem. 

 

V.Voins aicina A.Štālbergu sniegt ziņojumu. A.Štālbergs izklāsta situāciju par Trinkijeri – klubs nav 

vēlējies, lai treneris pieņemtu šo darba piedāvājumu. A.Štālbergs vēlējies virzīt vienu latviešu un vienu 

ārzemju trenera kandidātu, tāpēc Trinkijeri vietu ieņemt nākamais kandidāts – O.Mahmuti. A.Štālbergs 

sniedz savu redzējumu Valde aicina šo jautājumu izskatīt nākamajā valdes sēdē. 

 

A.Štālbergs ziņo, ka plānojis rīkot divu vai trīs dienu valstsvienības sanākšanu kopā ar jauno treneri 

augusta sākumā, tāpēc cer, ka tuvākajā laikā tiks pieņemts lēmums.  

 

Diskusijā piedalās: E.Jaunups, G.Blumbergs, V.Voins, un A.Štālbergs. 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai A.Štālberga sniegto informāciju. 
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9. Par Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā trenera kandidātiem. 

 

V.Voins aicina G.Baško sniegt ziņojumu. G.Baško informē par Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā 

trenera kandidātiem – Artūrs Visockis-Rubenis, Mārtiņš Gulbis un Gundars Vētra. E.Jaunups jautā par 

finansēm un atalgojumu. G.Baško atbild, ka šobrīd tas tiek precizēts. 

 

Diskusijā piedalās: E.Jaunups, G.Blumbergs un G.Baško. 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai G.Baško sniegto informāciju. 

 

10. LBL un Latvijas – Igaunijas līgas 2019./2020. gada sezonas nolikuma priekšlikumi. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš ziņo par komentāriem un priekšlikumiem LBL un 

Latvijas – Igaunijas līgas 2019./2020. gada sezonas nolikumam pēc LBL 1 klubu sapulces. E.Bērziņš 

informē, ka LBL klubu priekšlikums ir Lat-Est izslēgšanas spēļu turnīra divu spēļu summu 

ceturtdaļfinālā aizstājot ar sēriju līdz 2 uzvarām (1-1-1). Valde atbalsta šo priekšlikumu. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

E.Bērziņš informē par viena kluba priekšlikumu saistībā ar ārzemnieku kvotām – klubi maksā nevis par 

katru spēlētāju atsevišķi, bet par vietu skaitu, paturot iespēju mainīt spēlētājus (ja mainās ārzemnieks, 

par jauno leģionāru nav jāmaksā papildus). Valde atbalsta atstāt spēkā esošo regulējumu. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

E.Bērziņš informē, ka klubi piekrīt “Homegrown” spēlētāja regulējuma priekšlikumam - spēlētājus, kuri 

reģistrēti LBS turnīros vismaz trīs sezonas vecuma posmā no 12 – 20 gadiem, tiek reģistrēti kā vietējie 

spēlētāji. Klubi arī piekrīt, ka šis regulējums varētu tikt attiecināts uz spēlētājiem, kas spēlējuši Latvijā 

līdz šim. Tiek diskutēts par vecuma posmu, uz kuru varētu attiecināt šo regulējumu un aicina precizēt - 

trīs sezonas vai trīs sezonas pēc kārtas. Valde lemj šo izskatīt nākamajā valdes sēdē. 

 

Diskusijā piedalās: G.Blumbergs, E.Jaunups, E.Šneps un E.Bērziņš.  

 

E.Bērziņš informē par priekšlikumu turpināt LBL izslēgšanas spēļu turnīrā Igaunijas basketbolistus 

Latvijas klubu sastāvos reģistrēt kā ārzemju spēlētājus, piemērojot leģionāru licences maksu. Visi 

atbalsta šo priekšlikumu. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

E.Bērziņš informē par priekšlikumu, kas ļautu klubiem vienu reizi sezonā atļaut nenodrošināt ieeju zālē 

ar LBS izsniegtajām ieejas kartēm. E.Bērziņš kā piemēru min pagājušās sezonas Kambalas atvadu spēli, 

kurā Jūrmalas komanda nevarēja nodrošināt visiem LBS karšu īpašniekiem vietu sporta zālē. Valde 

atbalsta šo priekšlikumu. 

 

PAR PRET ATTURAS 
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4 0 0 

 

E.Bērziņš informē, ka izskanējis priekšlikums atklāt LBL budžetu LBL 1 dalībniekiem. E.Šneps aicina 

ar šo informāciju klubus iepazīstināt prezentācijas formā, uzaicinot klubu pārstāvjus. Valde atbalsta šo 

priekšlikumu.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt Latvijas - Igaunijas ceturtdaļfināla sistēmas maiņu, atsakoties no uzvarētāja 

noskaidrošanas divu spēļu summā, bet pārejot uz sistēmu “best of three” (1-1-1).\ 

3. Atstāt spēkā esošo regulējumu – 600 EUR licences maka par katru ārzemju basketbolistu, ar 

tiesībām vienā spēlē pieteikt 4; par 5. un 6. ārzemju spēlētāju reģistrēšanu spēles pieteikumā 

jāapmaksā viesspēlētāju kvota 7000 EUR vērtībā (par katru) 

4. Izskatīt “Homegrown” spēlētāja regulējuma priekšlikumu nākamajā valdes sēdē. 

5. LBL izslēgšanas spēļu turnīrā Igaunijas basketbolistus Latvijas klubu sastāvos reģistrēt kā 

ārzemju spēlētājus, piemērojot leģionāru licences maksu.  

6. Dot klubiem iespēju vienu reizi sezonā ntļaut ieeju spēlē ar LBS izsniegtajām ieejas kartēm, 

iepriekš to saskaņojot ar LBL vadību. 

7. Apstiprināt LBL budžeta publiskošanu LBL1 dalībniekiem prezentācijas formā. 

 

11. LJBL nolikuma apstiprināšana. 

 

Sakarā ar laika trūkumu valdes locekļi aicina šo jautājumu izskatīt nākamajā sēdē. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

 

NOLEMJ: 

1. LJBL nolikuma apstiprināšanu izskatīt nākamajā valdes sēdē. 

 

12. Par Biedrības ”Sporta klubs Liepājas basketbols” iesniegumu. 

 

E.Šneps informē par 2019. gada 16. jūlijā saņemto iesniegumu no Biedrības “Sporta klubs Liepājas 

basketbols”, lūdzot LBS valdi uzņemt Biedrību kā pilntiesīgu LBS biedru. E.Šneps ziņo, ka šī biedrība 

nav uzaicināta kļūt par biedru šobrīd, jo LBS Statūtos 3.2.2. punktā ir minēts, ka biedrībai ir jāiesniedz 

Apliecinājums par darbību ar basketbolu saistītā jomā ne mazāk kā 2 gadus, taču šai Biedrībai nav vēl 

divi gadi kopš dibināšanas. Valde piekrīt.  

Tāpat tiek nolemts uz nākamo sēdi uzaicināt līdzšinējo LBS biedru no Liepājas – BK Liepājas Lauvas, 

lai pārrunātu kluba saistības un spēju būt par pilntiesīgu LBS biedru. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 
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NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2.Neapstiprināt Biedrību “Sporta klubs Liepājas basketbols” kā pilntiesīgu LBS biedru, 

balstoties uz LBS Statūtu 3.2.2 punktu.  

3.Uz nākamo valdes sēdi uzaicināt BK Liepājas Lauvas pārstāvjus. 

 

13. Dažādi 

 

14. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

8. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 1. augustā plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V.Voins 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

       G.Blumbergs 

       E.Jaunups 

Protokolēja:      A.Grase 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

 

2019. gada 1. augustā         Nr.13 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 1. augustā plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs,  

Klātesošie: E.Šneps, A.Štālbergs, G.Baško, G.Vēveris, G.Keisels, E.Bērziņš 

Protokolē: A.Grase 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  
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2. 
LBS valdes 2019. gada 24. jūlija sēdes protokola 

apstiprināšana. 
 

3. 
Latvijas vīriešu valstsvienības galvenā trenera 

apstiprināšana. 

Ziņo: A.Štālbergs 

4. Par Treneru skolas izveidi. Ziņo: A.Štālbergs 

5. LJBL nolikuma apstiprināšana. 

Ziņo: I.Lejiņa 

          E.Eglītis 

          E.Šneps 

6. 
LBL 2019./2020. gada sezonas nolikuma priekšlikums: 

”Homegrown” spēlētāja regulējums. 

Ziņo: E.Bērziņš 

7. Par situāciju ar Biedrību “Sporta klubs Liepājas Lauvas”. Ziņo: E.Šneps 

8. Dažādi.  

9. Par nākamo valdes sēdi.  

 

2. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt 2019. gada 1. augusta LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt 2019. gada 1. augusta LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          

V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada 24. jūlija LBS valdes sēdes protokolu Nr.12. 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt 2019. gada 24. jūlija LBS valdes sēdes protokolu Nr.12. 

 

3. Latvijas vīriešu valstsvienības galvenā trenera apstiprināšana. 

 

V.Voins aicina A.Štālbergu sniegt ziņojumu. A.Štālbergs informē, ka ir uzrunājis spēlētājus, lai uzzinātu 

viedokli par galveno treneri. Lielākā daļa atbalstīja Štelmaheru.  

 

A.Štālbergs pamet valdes sēdi, lai valdes locekļi varētu izteikt savus viedokļus un balsot.  

 

Diskusijā piedalās E.Jaunups, G.Blumbergs, G.Šēnhofs, V.Voins. 
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V.Voins aicina valstsvienību ģenerālmenedžerus formulēt kritērijus, kas nākotnē palīdzētu valdei 

izvērtēt trenerus.  

 

V.Voins aicina apstiprināt R.Štelmaheru Latvijas vīriešu valstsvienības galvenā trenera amatā.  
 

PAR PRET ATTURAS 

3 1 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai A.Štālberga sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt R.Štelmaheru Latvijas vīriešu valstsvienības galvenā trenera amatā.  

 

A.Štālbergs tiek uzaicināts atgriezties valdes sēdē. V.Voins paziņo, ka R.Štelmahers ir apstiprināts 

Latvijas vīriešu valstsvienības galvenā trenera amatā. Tiek diskutēts par līguma termiņu un galvenā 

trenera asistenta kandidātiem.  

 

4. Par Treneru skolas izveidi. 

 

V.Voins aicina A.Štālbergu sniegt ziņojumu. A.Štālbergs izklāsta par Treneru skolas izveidi, informējot 

par tās programmu un izmaksām. Detaļas tiek vēl izstrādātas. A.Štālbergs informē, ka lektori ir uzrunāti 

un visiem ir izsūtītas programmas tēmas, taču vēl nav saņemtas atbildes.  

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, E.Šneps un A.Štālbergs. 

 

V.Voins aicina atbalstīt Treneru skolas izveidi.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai A.Štālberga sniegto informāciju. 

2. Pilnvarot A.Štālbergu attīstīt Trenera skolas projekta īstenošanu.  

 

5. LJBL nolikuma apstiprināšana. 

 

E.Šneps informē par Latvijas Jaunatnes līgas nolikumu, kas, 2019. gada 31. jūlijā, otrajā lasījumā tika 

apstiprināts Jaunatnes komisijā. Tiek skaidrotas izmaiņas, kas tiek veiktas, galvenokārt, saistībā ar 

lielajiem sporta skolu transporta izdevumiem.  

 

NOLEMJ: 

2. Pieņemt zināšanai E.Šneps sniegto informāciju. 

3. Apstiprināt Latvijas Jaunatnes Basketbola līgas 2019./2020. gada nolikumu.  

4. Lūgt Salaspils pašvaldību sarīkot tikšanos ar Biedrību “Igora Miglinieka sporta skola”, piesaistot 

LBS valdes pārstāvi. 

 

6. LBL 2019./2020. gada sezonas nolikuma priekšlikums: ”Homegrown” spēlētāja 

regulējums. 
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E.Bērziņš piedāvā trīs varinatus LBL 2019./2020. gada sezonas nolikuma priekšlikumam par 

”Homegrown” spēlētāja regulējumu. 

 

Notiek diskusija: E.Jaunups, E.Šneps, V.Voins un E.Bērziņš.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt “Homegrown” spēlētāja aprakstu: Spēlētājs, kas reģistrēts attiecīgās federācijas 

kluba rindās vismaz 3 sezonas pēc kārtas no 12 līdz 19 gadu vecumam. Uz šo spēlētāju neattiecas 

ārzemnieku ierobežojumi, kā rezultātā viņš kluba sastāvā var tikt reģistrēts kā vietējais 

basketbolists.  

 

7. Par situāciju ar Biedrību “Sporta klubs Liepājas Lauvas”. 
 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē, ka 2019. gada 26. jūlijā nosūtījām 

aicinājumu Biedrības “Sporta klubs Liepājas Lauvas” pārstāvi ierasties uz LBS valdes sēdi, lai izskatītu 

biedra statusu. Ņemot vērā, ka Liepājas Lauvu pārstāvis nevarēja ierasties, 2019. gada 31. jūlijā 

saņēmām e-pasta vēstuli, kurā biedrības pārstāvis skaidro biedrības nozīmi Latvijas basketbolā.  

 

G.Šēnhofs aicina neizslēgt Biedrību “Sporta klubs Liepājas Lauvas”, ņemot vērā, ka šī biedrība plāno 

atjaunot basketbola klubu.  

 

Valde nolemj pazemināt Biedrības “Sporta klubs Liepājas Lauvas” statusu uz LBS asociētā biedra 

statusu, pamatojoties uz LBS Statūtu 4.21.14. punktu.  

 

Notiek diskusija: E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs, E.Šneps un V.Voins.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

Valde aicina atgādināt Biedrībai “Sporta klubs Liepājas basketbols” par 2018. gada 4. jūlija noslēgto 

Vienošanos, kurā atrunāts, ka šī biedrība pārņem Biedrības “Sporta klubs Liepājas Lauvas” finansiālās 

saistības pret LBS.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Pazemināt Biedrības “Sporta klubs Liepājas Lauvas” statusu uz LBS asociētā biedra statusu 

pamatojoties uz LBS Statūtu 4.21.14. punktu.  



46 

 

3. LBS administrāciju sagatavot vēstuli Biedrībai “Sporta klubs Liepājas basketbols”, atgādinot par 

finansiālām saistībām, atsaucoties uz 2018. gada 4. jūlija noslēgto Vienošanos.  

 

8. Dažādi 

 

Nepieciešams apstiprināt N.Metieka piedāvātos 3x3 basketbola vīriešu izlases komandas kandidātus 

prioritārā secībā dalībai ANOC Pasaules pludmales spēlēs, kas norisināsies no 2019. gada 12. līdz 16. 

oktobrim Dohā, Katarā.   

Kandidātu saraksts ANOC Pasaules pludmales spēlēm Dohā, 2019. gadā  
      

  Sportisti 

Npk. Vārds Uzvārds Sporta veids 

Augums 
(cm) Svars (kg) 

1 Armands Ginters 3x3 basketbols 196 90 

2 Roberts Pāže 3x3 basketbols 189 85 

3 Mārtiņš Šteinbergs 3x3 basketbols 188 88 

4 Armands Seņkāns 3x3 basketbols 200 95 

  Rezerve 

  Artūrs Strēlnieks 3x3 basketbols 194 94 

  Kārlis Večens 3x3 basketbols 187 90 

  Arvis Savčenko 3x3 basketbols 199 101 

  

 

    

  Treneris    

Npk. Vārds Uzvārds    

1 Nauris Metnieks    
 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt 3x3 basketbola vīriešu izlases komandas kandidātus prioritārā secībā dalībai ANOC 

Pasaules pludmales spēlēs, kas norisināsies no 2019. gada 12. līdz 16. oktobrim Dohā, Katarā.  

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē, ka ir nepieciešams nominēt kandidātus FIBA 

komisijām. Tiek apstiprināti: Tehniskā komisija – Gunta Baško, Sacensību komisija – Edgars Šneps, 

Finanšu komisija – Ojārs Kehris.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt FIBA komisijas kandidātus: Tehniskā komisija – Gunta Baško, Sacensību komisija 

– Edgars Šneps, Finanšu komisija – Ojārs Kehris. 
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V.Voins ziņo par tikšanos ar “Ghetto Games” vadītāju R.Elbakjanu. kurš aicina jaunajā LBS budžetā 

paredzēt atsevišķu sadaļu 3x3 basketbols, Latvijas čempionāta rīkošanai, starptautiskiem turnīriem un 

izlasēm [aredzot apmēram 400 000 EUR. V.Voins aicina sagatavoties nākamajā valdē par šo diskutēt.  

 

E.Jaunups aicina arī domāt par turpmāko 3x3 basketbola stratēģiju ilgtermiņā.  

 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai V.Voina sniegto informāciju. 

 

9. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

1. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 22. augustā plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V.Voins 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

       G.Blumbergs 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

 

2019. gada 22. augustā        Nr.14 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 22. augustā plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

presidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Blumbergs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: E.Šneps, G.Baško, G.Keisels, E.Bērziņš, L.Goldmane 

Protokolē: A.Grase 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019. gada 1. augusta sēdes protokola apstiprināšana.  
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3. Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā trenera apstiprināšana. Ziņo: G.Baško 

4. 
Latvijas – Igaunijas un LBL1 laukuma tiesnešu darba samaksas 

projekta apstiprināšana. 
Ziņo: E.Bērziņš 

5. LBL2, LBL3 un LSBL komandu apstiprināšana. 

Ziņo: E.Bērziņš 

          L.Goldmane 

6. Par Valmiera Glass VIA vēstuli.  Ziņo: E.Bērziņš 

7. Informācija par 3x3 basketbolu. 

Ziņo: E.Šneps 

          N.Metnieks 

8. Par Biedrības “EAST-BALL” iesniegumu. Ziņo: E.Šneps 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt 2019. gada 22. augusta LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt 2019. gada 22. augusta LBS valdes sēdes darba kārtību (mainot jautājumu izskatīšanas 

secību).  

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          
V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada 1. augusta LBS valdes sēdes protokolu Nr.13. 

 

NOLEMJ: 

1/Apstiprināt 2019. gada 1. augusta LBS valdes sēdes protokolu Nr.13. 

 

3. Par Valmiera Glass VIA vēstuli. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē par 2019. gada 5. augustā saņemto vēstuli 

no Valmiera Glass VIA, ar lūgumu pagarināt dalības maksas rēķinu apmaksas termiņu līdz 2020. gada 

februārim/martam visos LBS čempionātos. E.Bērziņš ziņo, ka iepriekš Valmiera ir samaksājusi dalības 

maksu solītajā un Valmiera ir vienīgais klubs, kuram ir komandas gan LBL, LBL 2, gan LBL 3.  

 

 

Diskusijā piedalās: E.Jaunups, G.Blumbergs, E.Šneps, V.Voins un E.Bērziņš. 
 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 1 

 

NOLEMJ: 
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1.Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2.Apstiprināt Valmiera Glass VIA lūgumu – pagarināt dalības maksas rēķinu apmaksas termiņu līdz 

2020. gada 1. martam, ņemot vērā, ka komandas spēlē visās trīs Latvijas basketbola līgās un ir laicīgi 

veikusi rēķinu apmaksu 2019./2019. gada sezonā.  

 

4. LBL2, LBL3 un LSBL komandu apstiprināšana. 

 

V.Voins aicina L.Goldmani sniegt ziņojumu. L.Goldmane informē, ka ir saņemti 9 pieteikumi dalībai 

LSBL 2019./2020. gada sezonai.  

V. Voins aicina apstiprināt pieteiktās komandas. 

 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē par potenciālo LBL2 turnīra 

ģenerālsponsoru Ramirent un plānoto nosaukumu maiņu no LBL 2 uz Ramirent Nacionālo līgu.  

 

E.Šneps aicina E.Bērziņu sagatavot nosaukumu piedāvājumus visām trīs līgām pēc klubu sapulces uz 

nākamo valdes sēdi.  

 

Diskusijā piedalās: E.Jaunups, G.Blumbergs, G.Keisels, V.Voins, E.Šneps un E.Bērziņš. 

 

PAR PRET ATTURAS 

0 4 0 

 

E.Bērziņš informē par LBL 2 komandām, kas pieteikušas dalību 2019./2020. gada sezonai.  

 

Valde apstiprina LBL 2 komandas dalībai 2019./2020. gada sezonai. 

  

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

E.Bērziņš informē par LBL 3 komandām, kas pieteikušas dalību 2019./2020. gada sezonai. 

  

Valde apstiprina LBL 3 komandas dalībai 2019./2020. gada sezonai. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai L.Goldmanes sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt LSBL komandas dalībai 2019./2020. gada sezonā.  

3. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

4. Neapstiprināt potenciālo turnīra nosaukuma maiņu no LBL 2 uz Nacionālo līgu. 

5. Apstiprināt LBL 2 komandas dalībai 2019./2020. gada sezonā. 

6. Apstiprināt LBL 3 komandas dalībai 2019./2020. gada sezonā. 

 

5. Latvijas – Igaunijas un LBL 1 laukuma tiesnešu darba samaksas projekta 

apstiprināšana. 
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V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē par sarunām ar Tiesnešu komisijas 

pārstāvjiem. Uz nākamo valdes sēdi tiks sagatavots tiesnešu samaksas projekts.  

 

V.Voins aicina E.Bērziņa panākt vienošanos gan ar laukuma tiesnešiem, gan sekretariātu līdz nākamajai 

valdes sēdei. 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Blumbergs un E.Bērziņš.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
1.Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2. E.Bērziņu panākt vienošanos ar Tiesnešu komisiju par Latvijas – Igaunijas un LBL 1 laukuma 

tiesnešu darba samaksu. 

 

6. Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā trenera apstiprināšana. 

 

V.Voins aicina G.Baško sniegt ziņojumu. 

 

G.Baško izklāsta par procesu kā nonākusi pie diviem Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā trenera 

kandidātiem – Mārtiņu Gulbi un Sandro Orlando. Pārliecināta par M.Gulbja piemērotību. Spēlētājas arī 

ir izteikušās pozitīvi, cerot uz jaunu pieredzi. Kā iespējamos asistentus M.Gulbis minējis Matīsu Rožlapu 

un Ziedoni Jansonu.  Aicina apstiprināt Mārtiņu Gulbi galvenā trenera amatā.  

G.Baško informē, ka Treneru komisijā tika diskutēts par treneru kandidātiem. Viedokļi gan esot 

dalījušies. G.Baško saka, ka Mārtiņš Zībarts, Artūrs Visockis-Rubenis, Artūrs Štālbergs, ņemot vērā, 

tieši šos izvēlētos trenera asistentus, un Agris Galvanovskis, atbalsta M.Gulbja kandidatūru.  

 

Notiek diskusija: E.Jaunups, G.Blumbergs, Ž.Tikmers, V.Voins un G.Baško.   

 

V.Voins aicina apstiprināt Mārtiņu Gulbi Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā trenera amatā.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 1 

 

NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai G.Baško sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt Mārtiņu Gulbi Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā trenera amatā.  

 

3. Par Biedrības “EAST-BALL” iesniegumu. 
 

E.Šneps ziņo par 2019. gada 13. augustā saņemto iesniegumu no Biedrības “EAST-BALL” ar vēlmi kļūt 

par LBS asociēto biedru..  

 

Notiek diskusija: E.Jaunups, G.Blumbergs, Ž.Tikmers un V.Voins. 

 

V.Voins aicina atbalstīt ierosinājumu - uzaicināt potenciālo LBS asociētā biedra kandidātu Biedrības 

“EAST-BALL” pārstāvi uz nākamo valdes sēdi, lai informētu par biedrības darbu.  

 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 
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NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Uzaicināt potenciālo LBS asociētā biedra kandidātu Biedrības “EAST-BALL” pārstāvi uz 

nākamo valdes sēdi. 

 

4. Informācija par 3x3 basketbolu. 

 

V.Voins aicina N.Metnieku sniegt ziņojumu. N.Metnieks skaidro par Latvijas iespējām kvalificēties 

olimpiskajām spēlēm un kā veidojas reitings.  

 

Notiek diskusija: E.Jaunups, G.Blumbergs, Ž.Tikmers un V.Voins. 

 

V.Voins piedāvā uzaicināt Latvijas 3x3 basketbola valstsvienības komandas menedžeri Jāni Āri uz 

nākamo valdes sēdi, lai runātu par gatavošanos Olimpisko kvalifikācijas turnīriem. 

 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai N.Metnieka sniegto informāciju. 

2. Uzaicināt Latvijas 3x3 basketbola valstsvienības komandas menedžeri Jāni Āri uz nākamo valdes 

sēdi, lai runātu par gatavošanos Olimpisko kvalifikāciju turnīriem.  

 

5. Dažādi 

 

E.Šneps informē, ka 2019. gada 14. maijā tika saņemta vēstule no Salaspils sporta skolas, kurā, 

pamatojoties uz LJBL 6.1.4. nolikuma punktu, tika lūgts izskatīt Wild card piešķiršanu Salaspils sporta 

skolas U-14, U-15 un U-16 komandām. U-16 komandai piešķirt īpašo ielūgumu Jaunatnes komisja 

noraidījusi.  

 

E.Šneps aicina atbalstīt LJBL Wild card piešķiršanu Salaspils sporta skolas komandām U-14 un U-15 

vecuma grupās dalībai Superlīgā.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt LJBL Wild card piešķiršanu Salaspils sporta skolas komandām U-14 un U-15 

vecuma grupās dalībai Superlīgā.  

 

6. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

 

NOLEMJ: 

9. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 4. septembrī plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V.Voins 
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Valdes locekļi:     

       Ž.Tikmers 

       G.Blumbergs 

       E.Jaunups 

Protokolēja:      A.Grase 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

 

2019. gada 4. septembrī                 Nr.15 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 4. septembrī plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, L.Goldmane, M.Štolcers, J.Āre 

Protokolē: A.Grase 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019. gada 22. augusta sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par Biedrību “EAST-BALL”. Ziņo: M.Štolcers 

4. 
Par Latvijas 3x3 basketbola komandas gatavošanos olimpisko 

kvalifikāciju turnīriem.  
Ziņo: J.Āre 

5. Par sacensību sistēmu agrīnā vecumā. 

Ziņo: G.Šēnhofs 

          E.Šneps 

6. LBL aktualitātes.  Ziņo: E.Bērziņš 

7. LBL 2 un LBL 3 izspēles sistēmas apstiprināšana. Ziņo: E.Bērziņš 

8. 
Latvijas – Igaunijas un LBL laukuma tiesnešu darba samaksas 

projekta apstiprināšana. 
Ziņo: E.Bērziņš 
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9. LSBL nolikumu apstiprināšanai 2019./2020. gada sezonai.  Ziņo: L.Goldmane 

10. LSBL izspēles sistēmas apstiprināšana. Ziņo: L.Goldmane 

11. Dažādi.  

12. Par nākamo valdes sēdi.  

 

13. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt 2019. gada 4. septembra LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

15. Apstiprināt 2019. gada 4. septembra LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

16. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          

V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada 22. augusta LBS valdes sēdes protokolu Nr.14. 

 

NOLEMJ: 

6. Apstiprināt 2019. gada 22. augusta LBS valdes sēdes protokolu Nr.14. 

 

17. Par Biedrību “EAST-BALL”. 

 

V.Voins aicina M.Štolceru sniegt informāciju par pārstāvēto Biedrību “EAST-BALL”. M.Štolcers 

informē par Biedrības “EAST-BALL” darbību, sasniegumiem un nākotnes plāniem.  

V.Voins aicina uzņemt Biedrību “EAST-BALL” par LBS asociēto biedru.  

Diskusijā piedalās: E.Šneps, G.Šēnhofs, G.Blumbergs, E.Jaunups un V.Voins.  
 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

11. Pieņemt zināšanai M.Štolcera sniegto informāciju. 

12. Uzņemt Biedrību “EAST-BALL” par LBS asociēto biedru.  

 

18. Par Latvijas 3x3 basketbola komandas gatavošanos olimpisko kvalifikāciju turnīriem. 

 

V.Voins aicina J.Āri sniegt ziņojumu. J.Āre informē, ka sezona vēl nav beigusies un tad tiks plānota 

gatavošanās olimpisko kvalifikāciju turnīriem. Pirmais atlases turnīrs ir martā, otrais aprīlī. J.Āre 

informē par spēlētāju veselības stāvokli, komandas rezervēm, nodrošināto LOV medicīnas personālu un 

turnīriem ziemas periodā.  

Ž.Tikmers aicina piesaistīt gatavošanās posma plānošanā Līgu Cīruli un Aldi Cīruli. Informē par papildu 

servisu, ko LOV var nodrošināt, ņemot vērā, ka 3x3 basketbola komanda pretendē uz olimpiskajām 

medaļām.  
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Diskusijā piedalās: J.Āre, E.Šneps, Ž.Tikmers, G.Blumbergs un V.Voins.  

 

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai J.Āres sniegto informāciju. 

 

19. Par sacensību sistēmu agrīnā vecumā. 

 

V.Voins aicina G.Šēnhofu un E.Šnepu sniegt ziņojumu. G.Šēnhofs uzskata, ka 10-11 gadu vecumā nav 

pieļaujams iesaistīt bērnus regulārās oficiālās sacensībās. Šobrīd ir pietiekoši daudz draudzības turnīri, 

kur bērniem šādā vecumā piedalīties.  

E.Šneps informē par privātu organizāciju, kas organizē Baltijas Bērnu jaunatnes basketbola līgu 

(BBBL), un paplašinot savu struktūru, sāk regulāras sacensības rīkot agrāka vecuma bērniem.  

G.Blumbergs aicina sagatavot papildu informāciju uz nākamo valdes sēdi.  

V.Voins aicina virzīt šo jautājumu uz Jaunatnes un Treneru komisiju un sagatavot informāciju uz 

nākamo valdes sēdi.  

 

Diskusijā piedalās: G.Šēnhofs, E.Šneps, E.Jaunups, G.Blumbergs un V.Voins.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

5. Pieņemt zināšanai G.Šēnhofu sniegto informāciju. 

6. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

7. Virzīt jautājumu Par sacensību sistēmu agrīnā vecumā uz Jaunatnes un Treneru komisiju.  

8. Skatīt atkārtoti jautājumu Par sacensību sistēmu agrīnā vecumā nākamajā valdes sēdē.  

 

20. LBL aktualitātes. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš prezentē LBL 2 un LBL 3 plānoto nosaukuma 

maiņu: LBL 2 uz Latvijas Nacionālo basketbola līgu, LBL 3 uz Latvijas Reģionu basketbola līgu. LBL 

2 klubu sapulcē komandu pārstāvji atbalstīja šo ideju.  Valdes locekļi neatbalsta šo inciatīvu.  

Diskusijā piedalās: E.Jaunups, G.Blumbergs, G.Šēnhofs, Ž.Tikmers, E.Šneps, V.Voins, G.Keisels un 

E.Bērziņš.  

 

PAR PRET ATTURAS 

0 5 0 

 

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

4. Neapstiprināt LBL 2 turnīra nosaukuma maiņu uz Latvijas Nacionālo basketbola līgu. 

5. Neapstiprināt LBL 3 turnīra nosaukuma maiņu uz Latvijas Reģionu basketbola līgu.  

 

E.Jaunups atstāj LBS valdes sēdi.  

 

21. LBL 2 un LBL 3 izspēles sistēmas apstiprināšana. 
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V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē par LBL 2 un LBL 3 izspēles sistēmām. 

Valde apstiprina LBL 2 un LBL 3 izspēles sistēmas 2019./2020. gada sezonai. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

 

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

4. Apstiprināt LBL 2 izspēles sistēmu 2019./2020. gada sezonai. 

5. Apstiprināt LBL 3 izspēles sistēmu 2019./2020. gada sezonai. 

 

22. Latvijas – Igaunijas un LBL laukuma tiesnešu darba samaksas projekta apstiprināšana. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē, ka tikšanās laikā ar Tiesnešu komisijas 

pārstāvjiem panākta vienošanās par Latvijas – Igaunijas un LBL laukumu tiesnešu darba samaksas 

projektu.  

 

V.Voins aicina apstiprināt Latvijas – Igaunijas un LBL laukuma tiesnešu darba samaksas projektu.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

4. Apstiprināt Latvijas – Igaunijas un LBL laukuma tiesnešu darba samaksas projektu. 

 

23. LSBL nolikumu apstiprināšanai 2019./2020. gada sezonai. 

 

V.Voins aicina L.Goldmani sniegt ziņojumu. L.Goldmane informē par sieviešu basketbola līgu 

nolikumiem 2019./2020. gada seoznai. Starptautisko līgu nolikumi izstrādāti, ņemot vērā vienošanos ar 

Lietuvas Basketbola federāciju un Igaunijas Basketbola federāciju. LSBL nolikuma izstrādē uzklausīti 

visu Latvijas sieviešu basketbola klubu pārstāvji.  

 

V.Voins aicina apstiprināt visus trīs nolikumus.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai L.Goldmanes sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt Latvijas sieviešu basketbola līgas nolikumu 2019./2020. gada sezonai.  

3. Apstiprināt Lithuania-Latvia-Estonia women’s basketball championship regulations season 

2019/2020 Elite division. 

4. Apstiprināt Lithuania-Latvia-Estonia women’s basketball championship regulations season 

2019/2020 International division. 
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24. LSBL izspēles sistēmas apstiprināšana. 
 

V.Voins aicina L.Goldmani sniegt ziņojumu. L.Goldmane informē LSBL izspēles sistēmu 2019./2020. 

gada sezonai.  

 

V.Voins aicina apstiprināt LSBL izspēles sistēmu 2019./2020. gada sezonai. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai L.Goldmanes sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt LSBL izspēles sistēmu 2019./2020. gada sezonai.  

 

25. Dažādi 

 

E.Bērziņš informē par piedāvājumiem no diviem uzņēmumiem saistībā ar automatizēto filmēšanas 

sistēmu – KeeMotion un Levira, kas nodrošinātu spēļu tiešraides LBL un LSBL rīkotajās sacensībās. 

Sistēmas piedāvā arī citas funkcijas un iespējas. Igaunijas Basketbola savienība atbalsta Levira 

piedāvājumu,. Tiek diskutēts par kameru pielietojumu.  

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sagatavot papildu informāciju saistībā ar kameru izmantošanas iespējām. 

 

Diskusijā piedalās: Ž.Tikmers, E.Šneps, G.Blumbergs, V.Voins, un E.Bērziņš.   

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2. Informēt par virzību saistībā ar automatizēto filmēšanas sistēmu nākamajā valdes sēdē.  

 

26. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

10. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 25. septembrī plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V.Voins 

 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

       G.Blumbergs 

            Ž.Tikmers 

       E.Jaunups 

 

Protokolēja:      A.Grase 

 

 



57 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

 

2019. gada 25. septembrī        Nr.16 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 25. septembrī plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, L.Goldmane, M.Āriņš, R.Strupovičs 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019. gada 4. septembra sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par SIA “ISBS Cooperation” iesniegumu.  

Ziņo: M.Āriņš 

          R.Strupovičs 

4. Par sacensību sistēmu agrīnā vecumā. 

Ziņo: G.Šēnhofs 

          E.Šneps 

5. Informācija par LBS halli. Ziņo: E.Šneps 

6. Aktualitātes par automatizēto filmēšanas sistēmu.  Ziņo: E.Bērziņš 

7. Gada balva basketbolā nolikums. Ziņo: G.Keisels 

8. Par LSBL spēlētāju reģistrāciju.  Ziņo: L.Goldmane 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt 2019. gada 25. septembra LBS valdes sēdes darba kārtību.  
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NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 25. septembra LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

2.LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          

V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada 4. septembra LBS valdes sēdes protokolu Nr.16. 

 

NOLEMJ: 

7. Apstiprināt 2019. gada 4. septembra LBS valdes sēdes protokolu Nr.16. 

 

3.Par SIA “ISBS Cooperation” iesniegumu. 

 

V.Voins aicina M.Āriņu un R.Strupoviču sniegt ziņojumu. M.Āriņš un R.Strupovičs izklāsta par SIA 

“Cooperation” darbību, sasniegumiem un nākotnes plāniem. 

 

V.Voins aicina apstiprināt SIA “ISBS Cooperation” par LBS asociēto biedru.  

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Šneps, E.Jaunups, M.Āriņš un R.Strupovičs.  
 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai M.Āriņa un R.Strupoviča sniegto informāciju. 

Apstiprināt SIA “ISBS Cooperation” par LBS asociēto biedru.  

 

4.Par sacensību sistēmu agrīnā vecumā. 

 

V.Voins aicina G.Šēnhofu un E.Šnepu sniegt ziņojumu. G.Šēnhofs informē, ka šo jautājumu ir 

izskatījusi Treneru un Jaunatnes komisija, un viedokļi ir dažādi. E.Šneps informē par FIBA spēļu skaita 

un mērķa rekomendācijām. Valdes locekļi diskutē, kā risināt šo jautājumu. Valdes locekļi aicina E.Šnepu 

tikties ar Baltic Boys Basketball league (BBBL) pārstāvjiem un pārrunāt esošo situāciju, ņemot vērā 

FIBA rekomendācijas, un ziņot par to valdei nākamajā valdes sēdē.  

 

V.Voins aicina deleģēt E.Šnepu tikties ar BBBL pārstāvjiem par sacensību sistēmu agrīnā vecumā. Visi 

atbalsta. 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, E.Šneps, G.Blumbergs, Ž.Tikmers un E.Jaunups. 

 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai G.Šēnhofa sniegto informāciju. 

Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 
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Deleģēt E.Šnepu tikties ar Baltic Boys Basketball league pārstāvjiem par sacensību sistēmu 

agrīnā vecumā.  

 

5.Informācija par LBS halli. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē, ka noslēdzies projektēšanas iepirkuma 

konkurss, ir pieteikušies četri pretendenti un šobrīd notiek izvērtēšanas process, uz kuru ir piesaistīts 

neatkarīgs arhitekts.  

 

Ž.Tikmers norāda uz finansiālu risku saistībā ar projekta realizēšanu. Tiek diskutēts par iespējamām 

problēmām saistībā ar valsts, pašvaldības un privāto finanšu piesaisti LBS halles būvniecībai. 

 

G.Šēnhofs uzskata, ka bez šīs halles nevar uzlabot Latvijas jauno basketbolistu attīstību. Atzīst, ka risks 

pastāv, bet piekrīt, ka projekts ir jāvirza tālāk.  

 

Ž.Tikmers norāda, ka pārsvarā šādi infrastruktūras objekti tiek būvēti par pašvaldību un valsts resursiem, 

un tālāk tiek nodoti sporta organizācijām apsaimniekošanā. Piekrīt, ka ir jāvirza tālāk šis projekts, bet 

jārēķinās ar finansiāliem riskiem.  

 

G.Blumbergs arī saskata risku, bet piekrīt, ka ja nav projekta, ko uzrādīt, tad nav pamata uz kā lūgt 

finansiālu atbalstu.  

 

E.Jaunups arī piekrīt par riskiem, bet uzskata, ka ir jābūt projektam, ko uzrādīt.  

 

G.Blumbergs uzskata, ka galvenokārt, ir jāuzrunā pašvaldība. Bez pašvaldības atbalsta, nevar atbalstīt 

tādu projektu. Aicina izveidot finansiāla atbalsta plānu – kā veidotos budžets šī projekta realizēšanai. 

Visi piekrīt.  

 

Ž.Tikmers ierosina veidot kapitālsabiedrību, kurā no vienas puses būtu Rīgas domes pilnvarotā 

institūcija, no otras LBS, kas uzliktu atbildību un tās sadalījumu. Ž.Tikmers aicina E.Šnepu un V.Voinu 

uzrunāt Rīgas domes pārstāvjus un parakstīt nodomu protokolu, kas varētu nodrošinātu Rīgas domes 

iesaisti LBS halles būvniecības projektā.  

 

V.Voins piekrīt, ka ar Rīgas domi ir nepieciešams tikies un aicina E.Šnepu sarunāt tikšanos ar Rīgas 

domes pārstāvjiem, lai runātu par sadarbību un nodoma protokolu LBS halles būvniecības ietvaros. Visi 

atbalsta.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sagatavot plānu, norādot provizorisko finansējuma proporciju LSB halles 

būvniecībai. Visi atbalsta.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 
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Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Šneps, G.Blumbers, G.Šenhofs, Ž.Tikmers, un E.Jaunups.  

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

Uzdot E.Šnepam noorganizēt tikšanos ar Rīgas domes pārstāvjiem par iespējamo sadarbību un 

nodoma protokolu LBS halles būvniecības projekta ietvaros.   

Uzdot E.Šnepu sagatavot plānu, norādot provizorisko finansējuma proporciju LBS halles 

būvniecībai. 

 

6.Aktualitātes par automatizēto filmēšanas sistēmu. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē, ka ir noslēgta vienošanās ar Igaunijas 

uzņēmumu Levira, kas nodrošinās automatizēto filmēšanas sistēmu LBL, LBL 2, LBL 3 un LSBL.   

 

E.Bērziņš informē, ka citi sporta veidi varēs izmantot šīs automatizētās kameras, noslēdzot sadarbību ar 

Levira.  

 

V.Voins jautā, vai ir saskaņots ar zāļu īpašniekiem par šo kameru uzstādīšanu? E.Bērziņš atbild, ka 

basketbola klubi ir informēti un iesaistīti šajā jautājumā, kā arī Levira ir uzņēmusies komunicēt un 

vienoties ar zāļu īpašniekiem.   

 

Notiek diskusija: E.Jaunups, E.Šneps, G.Blumbergs, V.Voins un E.Bērziņš.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

 

 

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

 

7.Gada balva basketbolā nolikums. 

 

V.Voins aicina G.Keiseli sniegt ziņojumu. G.Keisels informē par Gada balvas basketbolā nolikumu. 

Pasniegšana 2019. gada 14. novembrī.  

 

V.Voins informē, ka arī gadskārtējā biedru sanāksme notiks 14. novembrī un pēc tam vakarā būs Latvijas 

sieviešu valstsvienības spēle.   

 

V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada Gada balvas basketbolā nolikumu. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 
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NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai G.Keisela sniegto informāciju. 

Apstiprināt 2019. gada Gada balvas basketbolā nolikumu.  

 

8.Par LSBL spēlētāju reģistrāciju. 

 

V.Voins aicina L.Goldmani sniegt ziņojumu. L.Goldmane informē par 2019. gada 9. septembrī saņemto 

iesniegumu no Biedrības BK “SALDUS” saistībā ar Alises Vasiļevskas piedalīšanos LSBL sacensībās 

2019./2020. gada sezonā BK “SALDUS” sastāvā.  

 

V.Voins aicina neapstiprināt Alises Vasiļevskas piedalīšanos LSBL sacensībās 2019./2020. gada sezonā 

BK “SALDUS” sastāvā. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

Neapstiprināt Alises Vasiļevskas piedalīšanos LSBL sacensībās 2019./2020. gada sezonā BK 

“SALDUS” sastāvā. 

 

9.Dažādi 

 

10.Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 9. oktobrī plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V.Voins 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

       G.Blumbergs 

       E.Jaunups 

                Ž.Tikmers 

 

Protokolēja:      A.Vecvagare 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 
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Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

 

2019. gada 9. oktobrī                  Nr.17 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 9. oktobrī plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

presidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, A.Štālbergs, I.Lejiņa, I.Bērziņš 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019. gada 25. septembra sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Budžeta atskaite 01.10.2018.-30.09.2019. Ziņo: G.Vēveris 

4. Jaunā budžeta izstrādes gaita 01.10.2019.-30.09.2020. Ziņo: G.Vēveris 

5. Par sacensību sistēmu agrīnā vecumā. Ziņo: E.Šneps 

6. Treneru skolas nolikums.  Ziņo: A.Štālbergs  

7. 2019./2020. gada LJBL nolikuma precizējums. Ziņo: I.Lejiņa 

8. Valga/Valka spēlētāju pāreju situācija. 

Ziņo: E.Bērziņš 

          E.Šneps 

9. Aktualitātes par Latvijas – Igaunijas līgas spēļu video translāciju. Ziņo: E.Bērziņš 

10. Dažādi.  

11. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt 2019. gada 9. oktobra LBS valdes sēdes darba kārtību.  
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NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 9. oktobra LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

2.LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          

V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada 25. septembra LBS valdes sēdes protokolu Nr.16. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 25. septembra LBS valdes sēdes protokolu Nr.16. 

 

3.Valga/Valka spēlētāju pāreju situācija. 

 

E.Bērziņš informē par 2019. gada 7. oktobrī saņemto iesniegumu no Biedrības “VEF basketbola 

akadēmija Valkā”, kurā lūgts apstiprināt Ramirent Latvijas basketbola līgas 2. divīzijā spēlējošo 

komandu “VEF BA Valkā” kā Latvijas – Igaunijas līgas komandas “BC VALGA/VALKA” fārmklubu, 

kā arī, lūdz nepiemērot Starptautiskās pārejas nodevu Igaunijā reģistrētiem spēlētājiem: A.Rogovoi, 

K.Hermann, J.Kalinin un R.Meerit.  

 

I.Bērziņš skaidro, ka “VEF BA Valkā” ir jauna juridiska struktūra, kura nākamo divu gadu laikā plāno 

izveidot jauniešu piramīdu jauniešu basketbola līgai. Šobrīd komandā ir četri Igaunijā reģistrēti spēlētāji, 

kuri šobrīd vēl nekvalificējās spēlēšanai Latvijas – Igaunijas līgas komandā “Valga/Valka”. Lai iegūtu 

spēļu praksi, klubs vēlas iesaistīt šos jauniešus LBL 2 “VEF BA Valkā” komandā.  

 

V.Voins aicina apstiprināt “VEF BA Valkā” kā Latvijas – Igaunijas līgas komandas “BC 

VALGA/VALKA” fārmklubu Ramirent Latvijas basketbola līgas 2. divīzijā un nepiemērot 

Starptautiskās pārejas nodevu spēlētājiem: A.Rogovoi, K.Hermann, J.Kalinin un R.Meerits.  

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Šneps, E.Bērziņš un I.Bērziņš.   
 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt “VEF BA Valkā” kā Latvijas – Igaunijas līgas komandas “BC VALGA/VALKA” 

fārmklubu Ramirent Latvijas basketbola līgas 2. divīzijā.  

2. Nepiemērot Starptautiskās pārejas nodevu spēlētājiem: A.Rogovoi, K.Hermann, J.Kalinin un 

R.Meerits.  

 

4.Aktualitātes par Latvijas – Igaunijas līgas spēļu video translāciju. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē par diviem varinatiem saistībā ar Latvijas 

– Igaunijas līgas spēļu video translāciju: translēt bezmaksas interneta portālos vai portāla Delfi maksas 

sadaļā. Delfi maksas sadaļa lietotājiem izmaksātu EUR 1,99 mēnesī par visu saturu (ne tikai basketbolu). 

Valdes locekļi uzskata, ka varētu uzsākt sadarbību ar Delfi par translācijām maksas sadaļā, kaut gan 

šogad Igaunijā notiekošās spēles Delfi Igaunijā translēs bez maksas.  
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V.Voins aicina deleģēt E.Bērziņu vienoties ar Delfi par sadarbību satura veidošanā un translēt spēles 

sadaļā Delfi +.  

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, G.Blumbergs, E.Jaunups, E.Šneps, G.Keisels un E.Bērziņš.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

4. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

5. Deleģēt E.Bērziņu vienoties ar Delfi par sadarbību satura veidošanā un translēt spēles sadaļā 

Delfi+.  

 

5.Budžeta atskaite 01.10.2018.-30.09.2019. 

 

Atbilstoši LBS Statūtu 4.21.8. punktam, valde izskata ziņojumu par LBS budžeta izpildi.  

 

V.Voins aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris informē par budžeta izpildi laika posmā no 2018. 

gada 1. oktobra līdz 2019. gada 30. septembrim. Līdzekļu atlikums uz 2019. gada 30. septembri sastāda 

EUR 752 265,00, kurā ir iekļauts LBS halles finansēšanai rezervētie EUR 436 754,00. Saskaņā ar valdes 

lēmumu (24.07.2019., valdes sēdes protokols nr. 12.; 3.§), EUR 80 000,00 no halles finansējuma tika 

novirzīti 2019. gada Eiropas čempionāta sievietēm izmaksu segšanai, kas tiks atgriezti četru (4) gadu 

laikā, sākot ar 2019. gada oktobri.  

 

Saskaņā ar LBS Statūtu 4.9.9. punktu LBS Padome apstiprina LBS iepriekšējā gada budžeta izpildi. 

 

V.Voins aicina akceptēt LBS budžeta izpildi par laika posmu no 2018. gada 1. oktobra līdz 2019. gada 

30. septembrim un virzīt uz LBS Padomi apstiprināšanai.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Jaunups un G.Vēveris.  

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 

Akceptēt LBS budžeta izpildi par laika posmu no 2018. gada 1. oktobra līdz 2019. gada 30. 

septembrim un virzīt uz LBS Padomi apstiprināšanai. 

 

6.Jaunā budžeta izstrādes gaita 01.10.2019.-30.09.2020. 

 

G.Vēveris informē par LBS nākamā gada budžeta projekta izstrādes gaitu, budžeta sastādīšanas 

problēmām un to risinājumiem.  

 

Notiek diskusija: E.Šneps, G.Blumbergs, E.Jaunups, V.Voins un G.Vēveris. 
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NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 

 

7.Par sacensību sistēmu agrīnā vecumā. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē par tikšanos ar Baltic Boys Basketball league 

(BBBL) pārstāvi D.Stašānu par sacensību sistēmu agrīnā vecumā. Tikšanās laikā D.Stašāns nepiekrita 

argumentiem, kas bija izskanējuši Treneru komisijā saistībā ar riskiem sacensībās agrīnā vecumā. 

 

E.Šneps informē, ka pēc šīs tikšanās ar BBBL pārstāvi Treneru komisijā tika vēlreiz izskatīta situācija 

ar BBBL un jautājumu par tehnisko protokolu nepieciešamību U10 un U11 vecuma grupās. Treneru 

komisija uzskata, ka jauniešu sacensībām jāatbilst LJBL standartiem.  

 

V.Voins aicina E.Šnepu turpināt risināt šo procesu.  

 

Notiek diskusija: E.Šneps, V.Voins, un G.Keisels.  

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

8.2019./2020. gada LJBL nolikuma precizējums. 

 

V.Voins aicina I.Lejiņu sniegt ziņojumu. I.Lejiņa informē, ka 2019./2020. gada sezonas nolikumā tika 

izņemts nosacījums par spēlētāju ierobežojumu vecuma grupās no U14 līdz U19, kas nosaka, ka spēlētājs 

vienā vecuma grupā drīkst būt pieteikts un spēlēt tikai vienā līgā – Superlīgā vai Nacionālajā līgā. Lai 

izvairītos no negodīgas prakses un dažādām interpretācijas iespējām, nepieciešams Nolikumam 

pievienot papildus precizējošu punktu.  
 

V.Voins aicina valdi apstiprināt izmaiņas 2019./2020. gada sezonas LJBL nolikumā, pievienojot 

papildinošu punktu: “10.2.5. Spēlētājs vienā vecuma grupā drīkst būt pieteikts un spēlēt tikai vienā līgā 

– Superlīgā vai Nacionālajā līgā.” 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai I.Lejiņas sniegto informāciju. 

2019./2020. gada sezonas LJBL nolikumā pievienot papildinošu punktu: “10.2.5. Spēlētājs vienā 

vecuma grupā drīkst būt pieteikts un spēlēt tikai vienā līgā – Superlīgā vai Nacionālajā līgā.” 

 

G.Blumbergs atstāj valdes sēdi.  

 

9.Treneru skolas nolikums. 
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V.Voins aicina A.Štālbergu sniegt ziņojumu. A.Štālbergs informē par Trenera skolas nolikumu 2019.-

2021. gadam. Tiek informēts, ka Treneru skolas saturs ir prezentēts Treneru komisijā un jau ir sarunāti 

treneri un citi speciālisti, kas vadīs noteiktas lekcijas un nodarbības.  

 

G.Šēnhofs aicina uz nākamo valdes sēdi prezentēt saturisku plānu.  

 

V.Voins jautā, vai ir domāts par apliecinošu dokumentu, ko saņemtu Treneru skolas absolventi? 

A.Štālbergs atbild, ka pēc nolikuma apstiprināšanas plāno vērsties Izglītības un zinātnes ministrijā, lai 

akreditētu programmu.  

 

Notiek diskusija: E.Šneps, V.Voins, E.Jaunups, G.Šēnhofs un A.Štālbergs.  

 

V.Voins aicina apstiprināt Treneru skolas nolikumu 2019.-2021. gadam.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

V.Voins aicina valdes locekļus atbalstīt A.Štālbergu sagatavot Treneru skolas plānu un programmu uz 

nākamo valdes sēdi.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai A.Štālberga sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt Treneru skolas nolikumu 2019.-2021. gadam.  

3. A.Štālbergu sagatavot Treneru skolas plānu un programmu uz nākamo valdes sēdi. 

 

10.Dažādi 

 

G.Blumbergs jautā par LBS halles finansējuma virzību ar Rīgas domi. V.Voins informē par tikšanos ar 

Rīgas domes priekšsēdētāju O.Burovu un vienošanos par nodomu protokolu, lai paustu apņēmību 

realizēt LBS halles būvniecību.  

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai V.Voina sniegto informāciju. 

 

I.Lejiņa informē, ka 2019. gada 30. septembrī LJBL saņēma iesniegumu ar lūgumu 2005. gadā dzimušai 

meitenei (U15) spēlēt pie 2006. gadā dzimušo meiteņu Valmieras komandas (U14).  

 

V.Voins jautā, vai šāda situācija ir kādreiz bijusi? I.Lejiņa atbild, ka šī meitene ir vienīgā. Iepriekš mini 

grupās (U12, U13) šāda atļauja dota. I.Lejiņa skaidro, ka Valmierai nav U15, U16, U17 komandu, ir 

tikai U19, tāpēc meitenei nav citas iespējas spēlēt.  
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E.Jaunups jautā vai citi neiebilst? I.Lejiņa atbild, ka Jaunatnes komisijai nav vienotas nostājas šajā 

jautājumā, bet lielākā daļa atbalstīja.  

 

E.Šneps ziņo, ka Treneru komisijā piedāvāju varinatu, ka spēlē regulārajā sezonā, bet ne finālturnīrā. 

 

G.Šēnhofs uzskata, ka galvenais LJBL uzdevums ir palīdzēt audzināt spēlētājus un šī meitene var tikai 

palīdzēt celt spēles kvalitāti.   

 

V.Voins aicina atļaut Rūtai Brencei 2019./2020.gada regulārajā sezonā spēlēt Valmieras U14 komandā, 

ņemot vērā šo konkrēto situāciju.  

 

Notiek diskusija: E.Šneps, V.Voins, E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Keisels, A.Štālbergs un I.Lejiņa.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

Tiek diskutēts par nepieciešamību veikt izmaiņas 2019./2020. gada LJBL nolikumā, paredzot līdzīgas 

situācijas nākotnē.  

 

Valde aicina veikt izmaiņas 2019./2020. gada sezonas LJBL nolikumā, pievienot papildinošu  

punktu:“Ja organizācijai, kurā audzēknis trenējas vismaz otro gadu (sezonu), nav komandas attiecīgajā 

vecuma grupā, LBS valde ar īpašu lēmumu var ļaut spēlēt gadu jaunākas grupas komandā.” 

 

 

V.Voins aicina veikt izmaiņas 2019./2020. gada LJBL nolikumā. 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai I.Lejiņas sniegto informāciju. 

2. Ņemot vērā konkrēto situāciju: 

 Rūta Brence pārstāvējusi Valmieras BSS 2006. gadā dzimušo meiteņu komandu jau 

iepriekšējās sezonās (ar LJBL līgas atļauju); 

 Sporta skolā nav 2005. gada meiteņu komandas un nākamais vecums Valmieras BSS 

meiteņu komandām ir tikai U-19; 

 Tuvumā nav alternatīvas – nav sporta skolas, kur būtu iespējams izbraukāt uz treniņiem 

savā vecuma grupā, 

atļaut Rūtai Brencei (p.k.281205-21367) 2019./2020. gada regulārajā sezonā spēlēt Valmieras 

U14 komandā. 

3. Veikt 2019./2020. gada LJBL nolikuma izmaiņas, pievienot papildinošu punktu:“Ja 

organizācijai, kurā audzēknis trenējas vismaz otro gadu (sezonu), nav komandas attiecīgajā 

vecuma grupā, LBS valde ar īpašu lēmumu var ļaut spēlēt gadu jaunākas grupas komandā.” 

 

V.Voins informē par iespēju rīkot 2020. gada U20 Eiropas čempionātu sievietēm. V.Voins jautā valdes 

locekļu viedokli, vai būtu nepieciešams šo rīkot? Notiek valdes locekļu diskusija. 

 

E.Šneps piedāvā apzināt iespējamos sadarbības partnerus pašvaldībās un tad lemt par šo jautājumu.  
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Notiek diskusija: E.Šneps, V.Voins, un E.Jaunups.  

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai V.Voina sniegto informāciju. 

 

11.Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

11. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 23. oktobrī plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V.Voins 

 

 

 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

 

 

 

       G.Blumbergs 

 

 

 

       E.Jaunups 

 

 

 

 

 

Protokolēja:      A.Vecvagare 

 

 

 

 

 

 

2019. gada 23. oktobrī                  Nr.18 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 23. oktobrī plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) 

prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, A.Štālbergs, E.Toms 

Protokolē: A.Vecvagare 
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Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019. gada 9. oktobra sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Biedrības “Jūrmalai un sportam” iesniegums. Ziņo: E.Šneps 

4. 

Par iesniegumiem: 

- Rugāju novada dome “Rugāju sporta centrs”; 

- Liepājas Sporta spēļu skola. 

Ziņo: E.Šneps 

5. Treneru skolas plāns un programma. Ziņo: A.Štālbergs 

6. Jauniešu izlašu galveno treneru apstiprināšana. 

Ziņo: E.Šneps 

          E.Toms 

          E.Eglītis 

7. Balsojums par Gada balvām basketbolā 2019. Ziņo: G.Keisels 

8. Biedru sapulces darba kārtības apstiprināšana. Ziņo: E.Šneps 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt 2019. gada 23. oktobra LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot darba kārtības 

jautājumu izskatīšanas secību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 23. oktobra LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

 

2. LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          

V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada 9. oktobra LBS valdes sēdes protokolu Nr.17. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 9. oktobra LBS valdes sēdes protokolu Nr.17. 

 

G.Keisels izdala valdes locekļiem 2019. gada Gada Balvas 2019 laureātu balsošanas anketas.  

 



70 

 

3. Par iesniegumiem: 

 Rugāju novada dome “Rugāju sporta centrs”; 

 Liepājas Sporta spēļu skola. 

 

E.Šneps informē par saņemtiem iesniegumiem - 2019. gada 7. oktobrī no Rugāju novada domes “Rugāju 

sporta centrs” un 2019. gada 17. oktobrī no Liepājas Sporta spēļu skolas, ar vēlmi kļūt par pilntiesīgiem 

LBS biedriem.  

 

V.Voins aicina apstiprināt “Rugāju sporta centru” un Liepājas Sporta spēļu skolu par pilntiesīgiem LBS 

biedriem.  
 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt Rugāju novada domes “Rugāju sporta centru” par pilntiesību LBS biedru. 

2. Apstiprināt Liepājas Sporta spēļu skolu par pilntiesību LBS biedru. 

 

4. Jauniešu izlašu galveno treneru apstiprināšana. 

 

V.Voins aicina E.Tomu sniegt ziņojumu. E.Toms informē, ka 2019. gada 17. oktobrī Treneru komisija 

atbalstīja sekojošus jauniešu izlašu galveno treneru kandidātus vīriešiem: A.Galvanovskis (vīriešu U16), 

G.Endzeli (vīriešu U18) un U.Helmani (vīriešu U20). 

 

E.Šneps informē, ka Treneru komisijā tika diskutēts, ka valdei būtu nepieciešams noteikt uzdevumus 

jauniešu izlašu galvenajiem treneriem, ņemot vērā, ka divas izlases piedalīsies B divīzijā. Šīm divām 

komandām būtu jāatgriežas A divīzijā.  

 

V.Voins aicina apstiprināt jauniešu galvenos trenerus: A.Galvanovskis (vīriešu U16), G.Endzels (vīriešu 

U18) un U.Helmanis (vīriešu U20).  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

E.Šneps informē, ka Treneru komisija atbalstīja sekojošus jauniešu izlašu galveno treneru kandidātus 

sievietēm: A.Nerips (sieviešu U16) un M.Rožlapa (sieviešu U18). Tiek informēts, ka U20 vecuma grupā 

sievietēm šobrīd ir atlikta galvenā trenera kandidāta apstiprināšana līdz 2020. gada janvāra vidum, ņemot 

vērā, ka galvenais trenera kandidāts M.Zībarts varēs apstiprināt savu kandidatūru tikai pēc jaunā gada.  

 

E.Šneps informē, ka A.Neripam kā asistentu plāno piesaistīt I.Markūni, kura šobrīd trenē labāko meiteņu 

komandu attiecīgā vecuma grupā, taču, atbilstoši Jaunatnes izlašu reglamenta kritērijiem, vēl 

nekvalificējas kā izlases galvenā trenere. Tie, kuri Treneru komisijā atbalstīja A.Neripa kandidatūru, 

uzskatīja, ka šāds treneru kolektīvs būtu optimāls.  

 

V.Voins aicina apstiprināt jauniešu galvenos trenerus sievietēm: A.Nerips (sieviešu U16) un M.Rožlapa 

(sieviešu U18).  

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, G.Blumbergs, E.Jaunups, E.Šneps un E.Toms.  
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PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

6. Pieņemt zināšanai E.Toma sniegto informāciju. 

7. Apstiprināt A.Galvanovski par vīriešu U16 galveno treneri. 

8. Apstiprināt G.Endzeli par vīriešu U18 galveno treneri. 

9. Apstiprināt U.Helmani par vīriešu U20 galveno treneri. 

10. Apstiprināt A.Neripu par sieviešu U16 galveno treneri. 

11. Apstiprināt M.Rožlapu par sieviešu U18 galveno treneri. 

12. U20 un U18 vīriešu izlasēm noteikt uzdevumu atgriezties Eiropas čempionāta A divīzijā. 

 

5. Biedrības “Jūrmalai un sportam” iesniegums. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē par 2019. gada 18. oktobrī saņemto 

iesniegumu no Biedrības “Jūrmalai un sportam”. Tiek ziņots, ka iesniegumā ir pieci lūgumi, uz kuriem 

tiek sniegtas atbildes, izņemot, ceturto punktu, kurā tiek aicināts izskatīt Latvijas Basketbola līgu galvenā 

tiesneša A.Pērkona atbilstību ieņemamajam amatam. 

 

E.Jaunups uzskata, ka šis iesniegums jāskatās kā konceptuāla problēma saistībā ar tiesnešu darbu un 

galvenā tiesneša pozīciju.  

 

E.Šneps piedāvā tikties ar Tiesnešu komisiju un sagatavot vērtējumu par konkrēto lietu un ziņojumu 

saistībā ar darbu ar tiesnešiem. Visi piekrīt.  

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Jaunups, G.šēnhofs, G.Blumbergs, E.Šneps un E.Bērziņš.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

9. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

10. Deleģēt E.Šnepu tikties ar Tiesnešu komisiju un sagatavot ziņojumu par darbu ar tiesnešiem.  

 

6. Treneru skolas plāns un programma. 

 

A.Štālbergs informē par Treneru skolas plānu un programmu. Programmas ideja esot ņemta no FIBA 

Europe Coaching certificate programmas.  

 

G.Šēnhofs aicina izskatīt programmas galvenos uzsvarus, uzskatot, ka tiem jābūt psiholoģijai un 

individuālai sagatavotībai. 

 

Notiek diskusija: G.Šēnhofs, E.Šneps, V.Voins, E.Jaunups un A.Štālbergs.  

 

NOLEMJ: 

6. Pieņemt zināšanai A.Štālbergs sniegto informāciju. 
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7. Biedru sapulces darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē par biedru sapulces darba kārtību. Visi 

atbalsta. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

4. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

5. Apstiprināt 2019. gada 14. novembra Biedru sapulces darba kārtību. 

 

8. Balsojums par Gada balvām basketbolā 2019. 

 

G.Keisels pateicas par iesniegto balsojumu par 2019. gada laureātiem nominācijās: Gada spēlētājs, Gada 

spēlētāja, Gada treneris un Gada cerība.  

 

G.Keisels informē, ka Jaunatnes un Treneru komisijas arī šogad izvirzīja savus kandidātus. Kā Gada 

treneri nominēja Aināru Čuksti. V.Voins aicina apstiprināt A.Čuksti.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

G.Keisels informē Trenera komisija kā Gada cerību virzīja Artūru Kurucu, bet Jaunatnes komisija – 

Aleksa Gulbe. Valde vienbalsīgi atbalsta A.Kurucu.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

G.Keisels informē, ka kā Gada piemērs ir nominēts Dāvids Vīksna. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai G.Keisela sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt A.Čuksti Gada balvas basketbolā 2019 nominācijā Gada treneris.  

3. Apstiprināt A.Kurucu Gada balvas basketbolā 2019 nominācijā Gada cerība. 

4. Apstiprināt D.Vīksnu Gada balvas basketbolā 2019 nominācijā Gada piemērs. 

 

9. Dažādi 

 

V.Voins jautā, vai kādam valdes loceklim ir kāds jautājums, ko papildu izskatīt? Nevienam nav. 

 

10. Par nākamo valdes sēdi. 
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Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 6. novembrī plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

 

 

       G.Blumbergs 

 

 

       E.Jaunups 

 

 

Protokolēja:      A.Vecvagare 

 

 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

 

2019. gada 6. novembrī                 Nr.19 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 6. novembrī plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Toms, M.Bērziņš 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019. gada 23. oktobra sēdes protokola apstiprināšana.  

3. SIA “Altius Basket Agency” aģenta Mārtiņa Bērziņa iesniegums.  
Ziņo: M.Bērziņš 

E.Toms 

4. Par LBS halles projektēšanas konkursa uzvarētāju. Ziņo: E.Šneps 

5. Par darbu ar tiesnešiem: Tiesnešu komisijas ziņojums.  Ziņo: E.Šneps 
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6. 
Par Basketbola kluba “VEF Rīga” un Profesionālās basketbola skolas 

“VEF Rīga” finansēšanu. 
Ziņo: E.Šneps 

7. Dažādi.  

8. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt 2019. gada 6. novembra LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot darba kārtības 

jautājumu izskatīšanas secību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 6. novembra LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

2.LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          

V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada 23. oktobra LBS valdes sēdes protokolu Nr.18. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 23. oktobra LBS valdes sēdes protokolu Nr.18. 

 

3.Dažādi. 

 

E.Šneps informē par saņemtiem iesniegumiem 2019. gada novembrī no Rojas novada Sporta skolas, 

Talsu novada Sporta skolas, Madonas bērnu un jaunatnes sporta skolas, Kuldīgas novada Sporta skolas, 

un Tukuma sporta skolas saistībā ar lūgumu LBS valdei izskatīt iespēju konkrētiem jauniešiem spēlēt 

gadu jaunākas grupas komandā.  

 

Valde noraida šos lūgumus, ņemot vērā, ka šie iesniegumu neatbilst iepriekš noteiktajiem kritērijiem, kā 

arī, aicina pievienot nolikumā kritērijus un iesniegumu iesniegšanas termiņu.  

 

Notiek diskusija: V.Voins, G.Šēnhofs, E.Jaunups un E.Šneps.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

4. Noraidīt Rojas novada Sporta skolas lūgumu U16 vecuma grupas spēlētājiem M.M.Bernānam, 

D.Fabriciusam un D.Leitartam spēlēt U15 vecuma grupas komandā.  

5. Noraidīt Talsu novada Sporta skolas lūgumu U17 vecuma grupas spēlētājam R.Šimpermanim 

spēlēt U16 vecuma grupas komandā.  

6. Noraidīt Talsu novada Sporta skolas lūgumu U20 vecuma grupas spēlētājam A.Grīnbergam 

spēlēt U19 vecuma grupas komandā.  

7. Noraidīt Madonas bērnu un jaunatnes sporta skolas lūgumu U18 vecuma grupas spēlētājiem 

N.Romanovskim un J.Masaļkim spēlēt U17 vecuma grupas komandā.  
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8. Noraidīt Kuldīgas novada Sporta skolas lūgumu U16 vecuma grupas spēlētājiem A.R.Jurševskim 

un M.Ziņģim spēlēt U15 vecuma grupas komandā.  

9. Noraidīt Tukuma sporta skolas lūgumu U17 vecuma grupas spēlētājiem R.Larsenam un 

Z.Rudānam spēlēt U16 vecuma grupas komandā.  

 

G.Blumbergs pievienojas valdes sēdei.  

 

5.SIA “Altius Basket Agency” aģenta Mārtiņa Bērziņa iesniegums. 

 

V.Voins aicina M.Bērziņu sniegt ziņojumu par 2019. gada 22. oktobrī iesniegto iesniegumu par Jāņa 

Bērziņa apdrošināšanu. M.Bērziņš informē par J.Bērziņa ceļa traumu, gatavojoties 2017. gada Eiropas 

čempionātam vīriešu valstsvienības sastāvā. FIBA  noraidījusi šo apdrošināšanas gadījumu, balstoties 

uz FIBA apdrošināšanas polises Policy extraxt 2017 Exclusions 1. punktu. Lūdz izskatīt iespēju finasiāli 

atbalstīt J.Bērziņu.  

 

E.Toms informē, ka LBS apmaksāja visus medicīnas izdevumus EUR 10 592 (desmit tūkstoši pieci simti 

deviņdesmit divi euro un 00 centi) apmērā saistībā ar J.Bērziņa ceļa traumu un rehabilitāciju. Notiek 

sarunas ar FIBA par iespēju atlīdzināt J.Bērziņa medicīnas izdevumus. Pozitīva iznākuma gadījumā 

E.Šneps piedāvā novirzīt šos līdzekļus J.Bērziņam. Visi piekrīt.  

 

V.Voins, ņemot vērā brīvu līdzekļu neesamību, aicina noraidīt M.Bērziņa lūgumu. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

V.Voins aicina novirzīt J.Bērziņam potenciālo FIBA atlīdzību Biedrībai “Latvijas Basketbola savienība” 

par J.Bērziņa ārstēšanas izdevumiem, kā arī, šim konkrētam mērķim piesaistīto ārējo finansējumu. Visi 

atbalsta.  

 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, G.Blumbergs, E.Jaunups, E.Šneps, E.Toms un M.Bērziņš.  

 

NOLEMJ: 

1)Pieņemt zināšanai M.Bērziņa sniegto informāciju 

2)Pieņemt zināšanai E.Toma sniegto informāciju. 

3)Noraidīt M.Bērziņa lūgumu finansiāli atbalstīt J.Bērziņu.  

4)Novirzīt J.Bērziņam potenciālo FIBA atlīdzību LBS par J.Bērziņa medicīniskajiem 

izdevumiem vai šim mērķim piesaistītu īpašu ārējo finansējumu, ja kāds no šiem finansējumiem 

kļūst pieejams. 

 

6.Par LBS halles projektēšanas konkursa uzvarētāju. 
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V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps ziņo par LBS halles projekta konkursa uzvarētāja 

izskatīšanas procesu, informējot par komisijas locekļiem, piesaistīto projekta vadītāju un neatkarīgo 

arhitekti. Uz nākamo valdes sēdi tiks prezentēts konkursa komisijas lēmums, lai valde varētu apstiprināt 

un dot pilnvarojumu LBS parakstīt līgumu ar konkursa uzvarētāju.  

  

Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs, un E.Šneps.  

 

NOLEMJ: 

11. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

7.Par Basketbola kluba “VEF Rīga” un Profesionālās basketbola skolas “VEF Rīga” 

finansēšanu. 

 

E.Jaunups nepiedalās jautājuma izskatīšanā.  

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē par 2019. gada 1. novembrī saņemtiem 

iesniegumiem no: 

 Biedrības “Basketbola klubs “VEF Rīga”” iesniegums par finansiāla atbalsta piešķiršanu 

izdevumu segšanai EUR 16533,20 (sešpadsmit tūkstoši pieci simti trīsdesmit trīs euro 20 centi) 

apmērā; 

 Biedrības Profesionālā basketbola skola „VEF Rīga” iesniegums par finansiāla atbalsta 

piešķiršanu komandas izdevumu segšanai EUR 9180,96 (deviņi tūkstoši viens simts astoņdesmit 

euro 96 centi) apmērā.  

 

LBS Statūtu 4.21.9. punktā noteikts, ka valde ir kompetenta noteikt finansējumu lielumus Biedrības 

biedriem.   

 

V.Voins aicina atbalstīt finansējuma piešķiešanu, ņemot vērā, ka tas tiks izmantots saistību dzēšanai pret 

Biedrību “Latvijas basketbola savienība”. Kā arī, aicina pilnvarot E.Šnepu noslēgt ar Biedrību  

„Basketbola klubs „VEF Rīga”” un Biedrību “Profesionālā basketbola skola “VEF Rīga”” savstarpējā 

ieskaita aktu. Visi atbalsta. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

6. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

7. Ņemot vērā Biedrības “Basketbola kluba “VEF Rīga”” ieguldījumu finansējuma piesaistē, LBS 

budžeta ietvaros piešķirt finansējumu LBS biedram, Biedrībai “Basketbola klubs “VEF Rīga”” 

EUR 16533,20  apmērā. Piešķirtais finansējums EUR 16533,20 apmērā izmantojams Biedrības 

“Basketbola kluba “VEF Rīga”” saistību dzēšanai pret Biedrību “Latvijas basketbola savienība”, 

budžeta programmā  Nr. 1.02. “LBL, LSBL ieņēmumi”, savstarpēja ieskaita veidā.  

8. Ņemot vērā Biedrības “Profesionālās basketbola skolas “VEF Rīga”” ieguldījumu finansējuma 

piesaistē, LBS budžeta ietvaros piešķirt finansējumu LBS biedram, Biedrībai “Profesionālā 

basketbola skola “VEF Rīga”” EUR 9180,96 apmērā. Piešķirtais finansējums izmantojams 
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Biedrības “Profesionālā basketbola skolas “VEF Rīga”” saistību  EUR 9180,96 dzēšanai pret 

Biedrību “Latvijas basketbola savienība”, budžeta programmā Nr. 1.02. “LBL, LSBL ieņēmumi” 

savstarpēja ieskaita veidā. 

9. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu noslēgt ar Biedrību  „Basketbola klubs „VEF Rīga”” 

un Biedrību “Profesionālā basketbola skola “VEF Rīga”” savstarpējā ieskaita aktu. 

 

 

8.Par darbu ar tiesnešiem: Tiesnešu komisijas ziņojums. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē par darbu ar tiesnešiem, stāstot par Latvijas 

līgu galvenā tiesneša A.Pērkona tiesnešu vērtēšanas kritērijiem un nozīmēšanu, un iesūtīto video 

izskatīšanas kārtību.  

 

E.Jaunups aicina pieņemt video izskatīšanu kā maksas pakalpojumu. E.Šneps piedāvās šo Tiesnešu 

komisijai kā priekšlikumu. 

 

E.Šneps informē par tikšanos ar Tiesnešu komisijas pārstāvjiem.  

 

Notiek diskusija: V.Voins, E.Jaunups un E.Šneps.  

 

NOLEMJ: 

7. Pieņemt zināšanai E.Šneps sniegto informāciju. 

 

27. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

 

NOLEMJ: 

12. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 27. novembrī plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:      V.Voins 

 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

       G.Blumbergs 

       E.Jaunups 

 

Protokolēja:      A.Vecvagare 

 

 

 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

 

2019. gada 27. novembrī                 Nr.20 
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Sēde sasaukta: 2019. gada 27. novembrī plkst.12:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, G.Vēveris 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019. gada 6. novembra sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par 2019./2020. gada LBS budžeta izstrādes gaitu. Ziņo: G.Vēveris 

4. Par Biedrības “VEF basketbola akadēmija Valkā” iesniegumu. Ziņo: E.Bērziņš 

5. Par LBL aktualitātēm - Zvaigžņu spēle. Ziņo: E.Bērziņš 

6. Par SIA “Griffin Marine Travel” iesniegumu. Ziņo: E.Šneps 

7. Par līguma slēgšanu ar LBS halles projektēšanas konkursa uzvarētāju. Ziņo: E.Šneps 

8. Par LBS kārtējo Biedru sapulci. 
Ziņo: E.Šneps         

V.Voins 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

 

1.Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt 2019. gada 27. novembra LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 27. novembra LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

2.LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          

V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada 6. novembra LBS valdes sēdes protokolu Nr.19. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 6. novembra LBS valdes sēdes protokolu Nr.19. 

 

3.Par 2019./2020. gada LBS budžeta izstrādes gaitu. 
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V.Voins aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris informē par 2019./2020. gada LBS budžeta izstrādes 

gaitu, budžeta sabalansēšanas problēmām un to risinājumiem.  

 

V.Voins aicina G.Vēveri izveidot tehnisko budžetu, kas ir viena divpadsmitā daļa no iepriekšējā gada 

budžeta, atņemot pasākumus, kas nenotiks 2019./2020. gadā. Visi atbalsta. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

E.Jaunups aicina E.Šnepu nosūtīt LBS Padomes locekļiem vēstuli, lai informētu par LBS 2019./2020. gada 

budžeta izstrādi. V.Voins piekrīt, un aicina visus atbalstīt. Visi piekrīt.  

 

Notiek diskusija: V.Voins, G.Šēnhofs, E.Jaunups un E.Šneps.  
 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 

2) G.Vēveri izveidot tehnisko budžetu, kas ir viena divpadsmitā daļa no iepriekšējā gada budžeta, 

atņemot pasākumus, kas nenotiks 2019./2020. gadā.  

3) Deleģēt E.Šnepu nosūtīt LBS Padomes locekļiem vēstuli, lai informētu par LBS 2019./2020. 

gada budžeta izstrādi.  

 

4.Par Biedrības “VEF basketbola akadēmija Valkā” iesniegumu. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš ziņo par 2019. gada 10. novembrī saņemto vēstuli no 

spēles komisāres Marutas Eglītes, ziņojot par situāciju 2019. gada 8. novembra Ramirent LBL 2 spēlē “VEF 

BA Valkā” pret “Gulbenes Buki”, kurā “VEF BA Valkā” komandas sastāvā pieteiktā Daniela Bubovska vietā 

spēlēja Andrejs Meiers. 2019. gada 14. novembrī tika saņemts iesniegums no Biedrības “VEF basketbola 

akadēmija Valkā” galvenā trenera Jāņa Butāna lūdzot izskatīt Ramirent LBL 2 vecuma cenzu un iespēju 

Andrejam Meieram spēlēt “VEF BA Valkā” sastāvā. Notiek valdes locekļu diskusija.  

 
V.Voins aicina deleģēt E.Bērziņu lūgt “VEF BA Valkā” galveno treneri J.Butānu sniegt paskaidrojumu par 

2019. gada 8. novembra Ramirent LBL2 spēli “VEF BA Valkā” pret “Gulbenes Buki”, kurā tika pieteikts 

spēlei Andrejs Meiers zem cita spēlētāja vārda. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

G.Šēnhofs aicina izskatīt šī spēlētāja situāciju detalizētāk, ņemot vērā, viņa dotības un spēlēšanas iespējas.  

 

V.Voins aicina pagaidām neatbalstīt J.Butāna lūgumu saistībā ar spēlētāja Andreja Meiera spēlēšanu “VEF 

BA Valkā” sastāvā, ņemot vērā Ramirent LBL 2 12.1. nolikuma punktu, pilnvarojot LBS valdes locekli 

G.Šēnhofu iepazīties ar situāciju detalizētāk, un informēt nākamajā valdes sēdē. Visi piekrīt. 
 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, E.Jaunups,E.Šneps un E.Bērziņš.  
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NOLEMJ: 

13. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju 

14. Deleģēt E.Bērziņu lūgt “VEF BA Valkā” galveno treneri J.Butānu sniegt paskaidrojumu par 2019. 

gada 8. novembra Ramirent LBL2 spēli “VEF BA Valkā” pret “Gulbenes Buki”, kurā tika pieteikts 

spēlei Andrejs Meiers zem cita spēlētāja vārda.  

15. Neatbalstīt J.Butāna lūgumu saistībā ar spēlētāja Andreja Meiera spēlēšanu “VEF BA Valkā” 

sastāvā, ņemot vērā Ramirent LBL 2 12.1. nolikuma punktu, pilnvarojot LBS valdes locekli 

G.Šēnhofu iepazīties ar situāciju detalizētāk, un informēt nākamajā valdes sēdē.  

 

5,Par LBL aktualitātēm - Zvaigžņu spēle. 

 

E.Bērziņš informē, ka pēdējās divas Zvaigžņu spēles organizējusi Igaunijas Delfi nodaļa, bet interese par šo 

pasākumu un tā rīkošanu vairs nav.  

 

E.Bērziņš skaidro, ka Zvaigžņu spēles saturs ir diskusiju objekts daudzās valstīs. Zvaigžņu spēles pasākumā 

lielāko interesi rada konkursi, bet interese par pašu spēli sportiskās intrigas neesamības dēļ ir zemāka. 

Piedāvāts integrēt Zvaigžņu spēles konkursus Latvijas-Igaunijas līgas Final 4 turnīrā. 

 

E.Jaunups un G.Šēnhofs neatbalsta, jo tas nebūs profesionāli, ņemot vērā, ka Final 4 ir sezonas nozīmīgākās 

spēles.   

 

V.Voins aicina neatbalstīt E.Bērziņa iniciatīvu iesaistīt konkursus Latvijas-Igaunijas līgas Final 4 turnīra 

ietvaros. Visi piekrīt. 

 

 

 

 

E.Jaunups piedāvā rīkot Zvaigžņu spēles dienu ar citu mērķi – basketbola popularizēšanai nevis kā nacionālu 

notikumu.  

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Jaunups, G.Šēnhofs, E.Šneps un E.Bērziņš.  

 

NOLEMJ: 

1) Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2) Neatbalstīt E.Bērziņa iniciatīvu iesaistīt konkursus Latvijas-Igaunijas līgas Final 4 turnīra 

ietvaros. 

 

6.Par SIA “Griffin Marine Travel” iesniegumu. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē par 2019. gada 14. oktobrī saņemto iesniegumu 

no SIA “Griffin Marine Travel” saistībā ar Basketbola klubs “Valmiera” nenokārtotām finansiālām saistībām 

EUR 4649,77 apmērā no 2017. gada marta. 

 

E.Jaunups un  .Voins aicina neatbalstīt SIA “Griffin Marine Travel” lūgumu par Valmieras komandas dalības 

apturēšanu Latvijas – Igaunijas līgas turnīrā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

0 3 0 
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PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sagatavot vēstuli Basketbola klubam “Valmiera” atgādinot par nenokārtotām 

finansiālām saistībām ar SIA “Griffin Marine Travel”. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Jaunups un E.Šneps.  

 

NOLEMJ: 

1) Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2) Neatbalstīt SIA “Griffin Marine Travel” lūgumu par basketbola kluba “Valmiera” dalības 

apturēšanu Latvijas-Igaunijas un Latvijas basketbola līgās līdz parāda nomaksai. 

3) E.Šnepam sagatavot vēstuli Basketbola klubam “Valmiera” atgādinot par nenokārtotām 

finansiālām saistībām ar SIA “Griffin Marine Travel”.  

 

 

7.Par līguma slēgšanu ar LBS halles projektēšanas konkursa uzvarētāju. 

 

Tiek uzaicināts G.Vēveris.  

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps ziņo, ka 2019. gada 7. novembrī LBS  iepirkumu komisija 

(07.11.219., protokols nr. 9) atbilstoši konkursa nolikuma 4.2.14. punktam izvēlējās saimnieciski 

visizdevīgāko piedāvājumu – pretendenta SIA “OZOLA & BULA, arhitektu birojs”, iesniegto piedāvājumu, 

kurš apņemas nodrošināt LBS sporta halles jaunbūves un tai piegulošās teritorijas labiekārtojuma 

būvprojekta izstrādi un autoruzraudzību, saskaņā ar atklātā konkursa nolikumā izvirzītajām prasībām, par 

piedāvāto līgumcenu EUR 565 000 (bez PVN).  

 

2015. gada 26. novembrī LBS valdes sēdē (26.11.2015., valdes sēdes protokols nr.17., 3.§), LBS valde lēma:  

3.2.5. Līdzekļus kopumā 534,000 EUR apmērā novirzīt jaunas basketbola halles projektēšanai 

Rīgā. Līdzekļi izmantojami tikai situācijā, kad ir noslēgtas juridiskas vienošanās par finansējumu un 

celtniecību. 

 

E.Šneps atgādina, ka EUR 80 000 ir aizdoti iekšējo problēmu segšanai saistībā ar 2019. gada Eiropas 

čempionātu basketbolā sievietēm no šiem EUR 534 000 (24.07.2019., valdes sēdes protokols nr.12., 3.§). Ir 

sastādīts iekšējā aizņēmuma atdošanas grafiks, kas sastāda EUR 20 000 gadā.  

 

G.Vēveris informē par nodokļiem, kas nav iekļauti EUR 565 000 kopsummā. Šos nodokļus varēs daļēji atgūt 

no valsts.  

 

V.Voins aicina G.Vēveri ņemt vērā maksājumu grafiku, strādājot pie 2019./ 2020. un 2020./ 2021. gada 

budžeta un ievērojot ietekmi uz nodokļiem. Visi atbalsta.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 
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V.Voins aicina pilnvarot LBS prezidentu V.Voinu un LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu slēgt līgumu ar SIA 

“OZOLA & BULA, arhitektu birojs” par kopsummu EUR 565 000 (bez PVN) ar noteiktu maksājumu 

grafiku. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

Notiek diskusija: V.Voins, E.Jaunups, G.Šēnhofs, E.Šneps un G.Vēveris.  

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šneps sniegto informāciju. 

2. Pilnvarot LBS prezidentu V. Voinu un LBS ģenerālsekretāru E. Šnepu slēgt līgumu ar SIA “OZOLA 

& BULA, arhitektu birojs” par kopsummu EUR 565 000 (bez PVN) ar sekojošu maksājumu grafiku: 

 EUR 113 000 apmērā no līguma summas 20 dienu laikā no rēķina saņemšanas; 

 EUR 169 500 apmērā no līgums summas 4 (četru) mēnešu laikā no līguma noslēgšanas brīža, 

pēc piestādītā rēķins; 

 EUR 169 500 apmērā no līguma summas pēc pieņemšanas nodošanas akta parakstīšanas un 

rēķina saņemšanas; 

 EUR 113 000 apmērā no līguma summas pēc pieņemšanas nodošanas akta parakstīšanas un 

rēķina saņemšanas. 

3. Finanšu direktoram ņemt vērā maksājumu grafiku, strādājot pie 2019./ 2020. un 2020./ 2021. gada 

budžeta un ievērojot ietekmi uz nodokļiem. 

 

8.Par LBS kārtējo Biedru sapulci. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē par LBS prezidenta un padomes vēlēšanu 

reglamentu 2020. gada 21. janvāra LBS Biedru sapulcei.  

 

E.Šneps informē, ka LBS prezidenta kandidātus var iesniegt līdz 2019. gada 20. decembrim, 17:00. LBS 

Statūtos un reglamentā ir norādīts nepieciešamie dokumenti LBS prezidenta  kandidāta pieteikšanai.  

 

V.Voins jautā, kā rīkosimies, ja balsu skaits starp diviem kandidātiem ir vienāds? Notiek diskusija. Valdes 

locekļi uzskata, ka ir jārīko atkārtota balsošana vienu reizi.  

 

V.Voins jautā, vai tiks prezentēti Padomes locekļi? E.Šneps piedāvā, ka pirms balsošanas, prezidents īsi 

raksturo katru no Padomes locekļa amata kandidātiem, pamatojot atbilstību. Visi piekrīt. 

 

E.Jaunups aicina precizēt nosacījumus par biedrību izsniegtiem pilnvarojumiem – jānorāda personas amats 

biedrībā vai saistība ar biedrību.  

 

V.Voins aicina pilnveidot Reglamentu un elektroniski apstiprināt LBS prezidenta un padomes vēlēšanu 

reglamentu 2020. gada 21. janvāra Biedru sapulcei. 

 

Valdes locekļi, kuri elektroniski apstiprināja: 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 
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Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

       E.Jaunups 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šneps sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt LBS prezidenta un padomes vēlēšanu reglamentu 2020. gada 21. janvāra Biedru sapulcei.  

 

9.Dažādi 

 

E.Šneps informē par saņemtajiem iesniegumiem ar vēlmi kļūt par pilntiesīgiem LBS biedriem:  

 2019. gada 26. novembrī no Biedrības “Latvijas Strītbola asociācija”; 

 2019. gada 27. novembrī  no Biedrības “Jūrmalai un sportam”; 

 2019. gada 27. novembrī no Biedrības “Eiropas Sieviesu basketbola līga”; 

 2019. gada 27. novembrī Biedrības “Austrumeiropas Meiteņu basketbola līga”. 

 

V.Voins aicina apstiprināt Biedrību “Latvijas Strītbola asociācija” un Biedrību “Jūrmalai un Sportam” par 

pilntiesīgiem LBS biedriem. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

E.Šneps informē, ka Biedrība “Austrumeiropas Meiteņu basketbola līga” un Biedrība “Eiropas Sieviesu 

basketbola līga” nav asociētie biedri. E.Jaunups piedāvā uzaicināt biedrības pārstāvjus uz nākamo valdes 

sēdi, lai pieņemtu lēmumu. Visi atbalsta.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

E.Šneps informē par 2019. gada 22. novembrī saņemto iesniegumu no Latvijas 3x3 vīriešu izlases saistībā ar 

prēmijas piešķiršanu 3x3 izlasei par 2019. gada sasniegumiem un finansējuma piešķiršanu trenera algai par 

2018./2029. gada sezonu.  

 

V.Voins aicina noraidīt Latvijas 3x3 vīriešu izlases lūgumu samaksāt 3x3 izlases trenerim Raimondam 

Feldmanim algu EUR 6 000 apmērā par 2018./2019. gada sezonu.  

 

Notiek diskusija: V.Voins, E.Jaunups un E.Šneps. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

V.Voins aicina E.Šnepu vērsties attiecīgās institūcijās, lai grozītu lēmumu par Latvijas 3x3 vīriešu izlases 

prēmijām, novirzot J.Āres prēmiju Latvijas 3x3 vīriešu izlases spēlētājam A.Strēlniekam.   
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PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šneps sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt Biedrību “Latvijas Strītbola asociācija” par pilntiesību LBS biedru. 

3. Apstiprināt Biedrību “Jūrmalai un Sportam” par pilntiesību LBS biedru. 

4. Uzaicināt Biedrības “Austrumeiropas Meiteņu basketbola līga” un Biedrība “Eiropas Sieviesu 

basketbola līga” pārstāvjus uz nākamo valdes sēdi. 

5. Neatbalstīt Latvijas 3x3 vīriešu izlases lūgumu samaksāt Latvijas 3x3 izlases trenerim Raimondam 

Feldmanim algu EUR 6 000 apmērā par 2018./2019. gada sezonu. 

6. Deleģēt E.Šnepu vērsties attiecīgās institūcijās, lai grozītu lēmumu par Latvijas 3x3 vīriešu izlases 

prēmijām, novirzot J.Āres prēmiju Latvijas 3x3 vīriešu izlases spēlētājam A.Strēlniekam. 

 

10. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2019. gada 11. decembrī plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       G.Šēnhofs 

       E.Jaunups 

 

Protokolēja:      A.Vecvagare 

 
 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

 

2019. gada 11. decembrī                 Nr.21 

 

Sēde sasaukta: 2019. gada 11. decembrī plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 
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Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, G.Vēveris, E.Zanders 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019. gada 27. novembra sēdes protokola apstiprināšana.  

3. 

Par Biedrības “Eiropas Sieviesu basketbola līga” un Biedrības 

“Austrumeiropas Meiteņu basketbola līga” iesniegumiem ar vēlmi kļūt 

par pilntiesīgiem LBS biedriem.  

Ziņo: E.Zanders 

4. Par 2019./2020. gada LBS budžeta izstrādes gaitu. Ziņo: G.Vēveris 

5. 
Par Biedrības “VEF basketbola akadēmija Valkā” galvenā trenera 

paskaidrojumu. 
Ziņo: E.Bērziņš 

6. Par spēlētāja Andreja Meiera spēlēšanu “VEF BA Valkā” sastāvā. Ziņo: G.Šēnhofs 

7. LBS Biedru sapulces darba kārtības apstiprināšana. Ziņo: E.Šneps 

8. Dažādi.  

9. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt 2019. gada 11. decembra LBS valdes sēdes darba kārtību, atliekot darba kārtības 6. 

jautājumu un mainot izskatīšanas jautājumu kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 11. decembra LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

2.LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          

V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada 27. novembra LBS valdes sēdes protokolu Nr.20. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 27. novembra LBS valdes sēdes protokolu Nr.20. 

 

3.Par Biedrības “Eiropas Sieviesu basketbola līga” un Biedrības “Austrumeiropas Meiteņu 

basketbola līga” iesniegumiem ar vēlmi kļūt par pilntiesīgiem LBS biedriem. 

 

V.Voins aicina E.Zanderu sniegt ziņojumu. E.Zanders ziņo par 2019. gada 27. novembra iesniegtajiem 

iesniegumiem no Biedrības “Eiropas Sieviesu basketbola līga” un Biedrības “Austrumeiropas Meiteņu basketbola 

līga” iesniegumiem ar vēlmi kļūt par pilntiesīgiem LBS biedriem. E.Zanders stāsta par biedrību realizētajiem 

projektiem un līdzšinējo ieguldījumu basketbola attīstībā.  

 

E.Zanders pamet valdes sēdi. 

 

Notiek valdes locekļu diskusija. 
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G.Šēnhofs uzskata, ka Biedrība “Austrumeiropas Meiteņu basketbola līga”, ņemot vērā lielo ieguldījumu meiteņu 

basketbola attīstībā, ir pelnījusi uzņemšanu par pilntiesīgu biedru uzreiz. 

 

Atsaucoties uz LBS Statūtu 3.4.2. ir iespēja organizācijai piešķirt biedra statusu bez asociētā biedra statusa 

iegūšanas, bet, ņemot vērā, ka tuvojās vēlēšanas vairākums klātesošo uzskata, ka nevajadzētu veikt šādu 

izņēmumu.  

 

V.Voins aicina apstiprināt Biedrības “Eiropas Sieviesu basketbola līga” un Biedrības “Austrumeiropas Meiteņu 

basketbola līga” par LBS asociētajiem biedriem. Visi par, izņemot G.Šēnhofu. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 1 0 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, E.Jaunups, G.Blumbergs, Ž.Tikmers un E.Zanders.  

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai E.Zandera sniegto informāciju. 

Apstiprināt Biedrību “Eiropas Sieviesu basketbola līga” par LBS asociēto biedru. 

Apstiprināt Biedrību “Austrumeiropas Meiteņu basketbola līga” par LBS asociēto biedru. 

 

4.Par 2019./2020. gada LBS budžeta izstrādes gaitu. 

 

V.Voins aicina G.Vēveris sniegt ziņojumu. G.Vēveris ziņo par 2019./2020. gada LBS budžeta izstrādes gaitu, 

aicinot līdz LBS 2019./2020. budžeta gada plāna apstiprināšanai, LBS darbības un finanšu uzraudzības 

nodrošināšanai, apstiprināt pieļaujamo izdevumu apmēru LBS budžeta 2019./2020. gada programmās periodam 

no 2019. gada 1. oktobra līdz 2020. gada 31. janvārim.   

Ņemot vērā, ka tikai janvārī uzzinās IZM piešķirto finansējumu un LOK finansējumu 3x3 basketbolam, šobrīd 

2019./2020. gada budžetā ir 138 000 EUR iztrūkums.  

 

Ž.Tikemers informē par plānoto 3x3 programmas finansēšanu.. 

 

V.Voins aicina apstiprināt pieļaujamo izdevumu apmēru LBS budžeta 2019./2020. gada programmās periodam 

no 2019. gada 1. oktobra līdz 2020. gada 31. janvārim. Visi piekrīt. 

 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Jaunups, E.Šneps, G.Blumbergs, Ž.Tikmers un G.Vēveris.  

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai G.Vēvera un Ž.Tikmera sniegto informāciju. 

Līdz LBS 2019./2020. budžeta gada plāna apstiprināšanai, LBS darbības un finanšu uzraudzības 

nodrošināšanai, apstiprināt pieļaujamo izdevumu apmēru LBS budžeta 2019./2020. gada programmās 

periodam no 2019. gada 1. oktobra līdz 2020. gada 31. janvārim.  

 

 

 

5.Par Biedrības “VEF basketbola akadēmija Valkā” galvenā trenera paskaidrojumu. 
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E.Bērziņš informē par 2019. gada 4. decembrī Biedrības “VEF basketbola akadēmija Valkā” galvenā trenera 

paskaidrojumu saistībā ar spēlētāja Andreja Meiera spēlēšanu “VEF BA Valkā” sastāvā 2019. gada 8. novembra 

spēlē. 

 

Diskusija 

 

V.Voins aicina noteikt pārbaudes laiku līdz 2019./2020. gada sezonas beigām Biedrības “VEF basketbola 

akadēmija Valkā” galvenajam trenerim Jānim Butānam. Ramirent LBL 2 un Deklarācijas par godīgu un atbildīgu 

spēli pārkāpuma gadījumā tiks noteikts divu gadu aizliegums strādāt Latvijas nacionālajās izlasēs. Visi piekrīt. 

 

 

 

 

Ž.Tikmers aicina papildināt jaunās sezonas nolikumu saistībā ar licencēm, lai nerastos dažādi pārpratumi. 

 

E.Jaunups aicina plānot licenču pārbaudi.  

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, E.Jaunups, E.Šneps, G.Blumbergs, Ž.Tikmers un E.Bērziņš.  

 

NOLEMJ: 

12. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

13. Noteikt pārbaudes laiku līdz 2019./2020. gada sezonas beigām Biedrības “VEF basketbola akadēmija 

Valkā” galvenajam trenerim Jānim Butānam. Ramirent LBL 2 un Deklarācijas par godīgu un atbildīgu 

spēli pārkāpuma gadījumā tiks noteikts divu gadu aizliegums strādāt Latvijas nacionālajās izlasēs.  

 

6.LBS Biedru sapulces darba kārtības apstiprināšana. 

 

E.Šneps ziņo par 2020. gada 21. janvāra Biedru sapulces darba kārtību.  

 

Tiek diskutēts par revidenta ievēlēšanas termiņu. Vienojās, ka ievēlēs atbilstoši  LBS Statūtos noteiktajam 

termiņam, bet līgums slēgs uz vienu gadu. Jaunajam prezidentam pēc gada ir iespēja lūgt Biedru sapulci mainīt 

revidentu, ja nepieciešams. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Blumbergs, Ž.Tikmers, E.Jaunups un E.Šneps.  

 

NOLEMJ: 

10. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

11. Apstiprināt 2020. gada 21. janvāra LBS Biedru sapulces darba kārtību.  

 

7.Dažādi 

 

Ž.Tikmers informē par nepieciešamību uzrunāt Latvijas Mežu vadību, lai pārrunātu iespēju līdzfinansēt 3x3 

laukumu izbūvi. 

 

E.Šneps informē, ka 2019. gadā 10. decembrī ir saņemta vēstule no Biedrības “Basketbola klubs “Ventspils”” ar 

lūgumu par finansiālu atbalstu EUR 32 000 (trīsdesmit divi tūkstoši eur, 00 centi) apmērā, lai daļēji segtu 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 
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nepieciešamos izdevumus dalībai FIBA Europe Cup. Tiek gatavots sadarbības līgums par atbilstoša apjoma 

finansējuma piesaisti.  

 

V.Voins aicina apstiprināt finansiālu atbalstu Basketbola klubam “Ventspils” EUR 32 000 (trīsdesmit divi tūkstoši 

eur, 00 centi) apmērā, lai daļēji segtu nepieciešamos izdevumus dalībai FIBA Europe Cup, ja attiecīgs finansējums 

tiek piesaistīts Visi piekrīt! 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Piešķirt finansējumu LBS biedram, Biedrībai Basketbola klubs “Ventspils” EUR 32 000 (trīsdesmit 

divi tūkstoši eur, 00 centi) apmērā, lai daļēji segtu nepieciešamos izdevumus dalībai FIBA Europe Cup, 

ja tiek piesaistīts atbilstošs finansējums. 

 

 

8.Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

 

NOLEMJ: 

13. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 9. janvārī plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

G.Šēnhofs 

Ž.Tikmers 

G.Blumbergs 

E.Jaunups 

 

Protokolēja:      A.Vecvagare 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

 

2020. gada 9. janvārī                  Nr.22 

 

Sēde sasaukta: 2020. gada 9. janvārī plkst.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
Biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 
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Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2019. gada 11. decembra sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Biedrība “Basketbola klubs “Vidzeme”” iesniegums. Ziņo: E.Šneps 

4. Par naudas balvām. Ziņo: G.Vēveris 

5. Par spēlētāja Andreja Meiera spēlēšanu “VEF BA Valkā” sastāvā. Ziņo: G.Šēnhofs 

6. Par FIBA U19 un U17 Pasaules kausu basketbolā rīkošanu.  Ziņo: E.Šneps 

7. Dažādi.  

8. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt 2020. gada 9. janvāra LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2020. gada 9. janvāra LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

2.LBS valdes iepriekšējās valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

          

V.Voins aicina apstiprināt 2019. gada 11. decembra LBS valdes sēdes protokolu Nr.21. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2019. gada 11. decembra LBS valdes sēdes protokolu Nr.21. 

 

3.Biedrība “Basketbola klubs “Vidzeme”” iesniegums. 

 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps ziņo, ka 2019. gada 20. decembrī saņemts iesniegums no 

Biedrības “Basketbola klubs “Vidzeme”” un 2020. gada 7. janvārī iesniegums no Sporta biedrības “Sporta klubs 

“Ezerzeme”” ar vēlmi kļūt par pilntiesīgiem LBS Biedriem.  

 

V.Voins aicina nepiešķirt Biedrībai “Basketbola klubs “Vidzeme””  un Sporta biedrībai “Sporta klubs 

“Ezerzeme”” pilntiesīga biedru statusu pirms Statūtos paredzētā termiņa.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, E.Jaunups un E.Šneps. 

 

NOLEMJ: 
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10. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

11. Nepiešķirt Biedrībai “Basketbola klubs “Vidzeme”” pilntiesīga biedru statusu pirms termiņa.  

12. Nepiešķirt Sporta biedrībai “Sporta klubs “Ezerzeme”” pilntiesīga biedru statusu pirms termiņa.  

 

4.Par naudas balvām. 

 

V.Voins aicina G.Vēveris sniegt ziņojumu. G.Vēveris informē, ka saskaņā ar 2012. gada 3. janvāra Ministru 

kabineta noteikumu Nr.26 „Noteikumi par kārtību, kādā piešķiramas naudas balvas par izciliem sasniegumiem 

sportā, un naudas balvu apmēru” 19. punktu jautājums par finansējuma plānoto izlietojumu obligāti izskatāms 

federācijas izpildinstitūcijas (valdes) sēdē. 

 

IZM atbilstoši MK rīkojuma “Par naudas balvu piešķiršanu par izciliem sasniegumiem sportā” piešķir LBS valsts 

budžeta līdzekļus (naudas balvas): 

 EUR 15 000 piešķirti 3x3 basketbola attīstībai un jauno sportistu sagatavošanai (vīriešu nacionālajai 3x3 

izlasei par izcīnīto 2. vietu Pasaules čempionātā un sieviešu 3x3 izlasei par izcīnīto 3. vietu Eiropas 

čempionātā); 

 EUR 65 000 sporta veida attīstībai un jauno spēlētāju sagatavošanai (sieviešu izlases dalība Eiropas 

čempionātā 2019). 

V.Voins aicina apstiprināt tāmes par piešķirto valsts budžeta līdzekļu izlietojumu un noteikt, ka valsts budžeta 

līdzekļi (naudas balvas) izlietojami vienīgi atbilstoši sastādītajām tāmēm. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, E.Jaunups, E.Šneps un G.Vēveris.  

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt sagatavotās tāmes par piešķirto valsts budžeta līdzekļu izlietojumu. 

3. Noteikt, ka valsts budžeta līdzekļi (naudas balvas) izlietojami vienīgi atbilstoši sastādītajām tāmēm.  

 

 

5.Par spēlētāja Andreja Meiera spēlēšanu “VEF BA Valkā” sastāvā. 

 

Atsaucoties uz 2019. gada 27. novembra valdes sēdi, G.Šēnhofs ziņo par Andreja Meiera situāciju, lai izvērtētu 

spēlētāja atbilstību spēlēt “VEF basketbola akadēmija Valkā” komandas sastāvā, ņemot vērā, ka spēlētājs neatbilst 

vecuma cenzam, balstoties uz Ramirent LBL 2 12.1. nolikuma punktu.  

 

G.Šēnhofs informē, ka ir apmeklējis Valku, runājis gan ar spēlētāju, gan ar komandas galveno treneri. Spēlētājam 

nav citu iespēju spēlēt, lai attīstītos, tāpēc uzskata, ka jāļauj A.Meieram spēlēt “VEF BA Valkā” komandas 

sastāvā, pieņemot šo kā Ramirent LBL 2 nolikuma izņēmumu.  

 

V.Voins aicina atbalstīt Andreja Meiera spēlēšanu “VEF BA Valkā” sastāvā Ramirent LBL 2. Visi piekrīt.  

 

 

 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, E.Jaunups un E.Šneps. 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 
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NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai G.Šēnhofa sniegto informāciju. 

2. Atbalstīt Andreja Meiera spēlēšanu “VEF BA Valkā” sastāvā Ramirent LBL 2, pieņemot Ramirent LBL 

2 nolikuma izņēmumu. 

 

6.Par FIBA U19 un U17 Pasaules kausu basketbolā rīkošanu. 

 

E.Šneps ziņo, ka 2019. gada 18. decembrī saņemta vēstule no FIBA par iespēju līdz 17. janvārim izrādīt interesi 

saistībā ar FIBA U19 un U17 Pasaules kausu rīkošanu sākot no 2021. gada.  

 

Visi piekrīt, ka ir jāizrāda interese un tad jaunā administrācija varēs izvērtēt nepieciešamību rīkot.  

 

 

 

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, E.Jaunups un E.Šneps. 

 

NOLEMJ: 

14. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

15. Izrādīt interesi saistībā ar FIBA U19 un U17 Pasaules kausu rīkošanu sākot no 2021. gada.  

 

 

7.Dažādi. 

 

E.Šneps informē, ka LBS tiek diskutēts par nepieciešamību nodrošināt LBS Biedru sapulces tiešraidi?  

 

Notiek diskusija. Valdes locekļi piekrīt, ka nepieciešama tiešraide.  

 

E.Jaunups aicina precizēt Vēlēšanu reglamenta punktu par debašu dalībniekiem, paplašinot sarakstu ar otru biedru 

pārstāvi, Goda biedriem, LBS darbiniekiem, LBS padomes un valdes locekļiem.  

 

Diskusijā piedalās: V.Voins, G.Šēnhofs, E.Jaunups, G.Keisels un E.Šneps.  

 

8.Par nākamo valdes sēdi. 

 

Sakarā ar to, ka pēc 21. janvārī paredzētajām LBS prezidenta un valdes vēlēšanām tiks veidota jauna valde, šobrīd 

netiek plānota nākamā valdes sēde.  

 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

G.Šēnhofs 

 

 

 

E.Jaunups 

 

 

PAR PRET ATTURAS 

3 0 0 



92 

 

 

Protokolēja:      A.Vecvagare 

 

 

 

 

 

 


